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ZAPISNIK 
 
o radu 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 9. ožujka 2023. u 

Gradskoj vijećnici Grada Nova Gradiška. 
 
Sjednicu je sazvala Dinka Matijević, struč.spec.oec., predsjednica Vijeća.  
 
Sjednica je započela s radom u 10,05 sati. 
 

 Po završenom prozivanju, Predsjednica Vijeća utvrdila je da je od ukupno 15 
izabranih članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 13. 
 

Tomislav Bećirević, Marija Bradašić Mikolčević, prof., Zoran Gazibarić, Vlatko 
Greiner, Jelena Kovre, mag.educ.art., dr. sc., Dinka Matijević, struč.spec.oec., dr. sc. Marija 
Mihaljević, Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, Ljepša Rakas-Vujčić, dr. med., Sara Šefer, 
univ.mag.paed.et.mag.educ.hist., Marijana Škara Ivković, univ.spec.oec. i Matej Zboril. 

Davorin Slišurić, dipl. iur., stigao je na sjednicu nakon izvršene prozivke. 
Franjo Kikić, spec. publ., opravdao je izostanak. 
 
Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik Grada Nove Gradiške, 

Borislav Vidošić, zamjenik gradonačelnika Grada Nove Gradiške, Marijan Furić, dipl.ing.sig., 
direktor tvrtke Odlagalište d.o.o. Nova Gradiška, Tomislav Grašar, dipl.oec., direktor tvrtke 
Eko kong d.o.o. Nova Gradiška, Marko Ivković, mag.oec., direktor Industrijskog parka Nova 
Gradiška, Adam Đanić, mag.oec., direktor CEKOM-a Nova Gradiška, Vera Trobić, 
ravnateljica Dječjeg vrtića Nova Gradiška, Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. pročelnika Stručne 
službe Grada, Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., v.d. pročelnica Upravnog odjela za financije, 
Tomislav Sigurnjak, dipl.ing.geodezije, v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, Maja Savi, mag.oec., voditeljica Odsjeka za EU fondove i projekte kao i 
predstavnici sredstava javnog informiranja. 

 
Zapisnik je vodila Nela Bednarik, djelatnica u Stručnoj službi Grada. 
 
DINKA MATIJEVIĆ, predsjednica Gradskog vijeća pozdravila je nazočne i utvrdila 

da je sjednici nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano odlučivanje te 
je upitala članove Vijeća da li imaju primjedbi na Zapisnik o radu 13. sjednice Gradskog 
vijeća održane 22. prosinca 2022.  

 
Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 

temeljem članka 114. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške – 
pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.), jednoglasno je usvojilo Zapisnik o radu 
13. sjednice Gradskog vijeća održane 22. prosinca 2022. 

 
Zatim je Predsjednica Gradskog vijeća upitala članove Vijeća imaju li prijedloga za 

promjenu Dnevnog reda 14. sjednice, a kojeg su primili u Pozivu za sjednicu. 
 
Budući prijedloga za dopunu ili izmjenu Dnevnog reda nije bilo, Predsjednica 

Gradskog vijeća stavila je na glasovanje predloženi Dnevni red. 
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Gradsko vijeće glasujući 13 „za“, nitko „protiv“ temeljem članka 85. stavak 3. 
Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, 
broj 7/22.) utvrdilo je sljedeći:  
 

D N E V N I     R E D 
1. Aktualni sat 
2. Izvješće Gradonačelnika Grada Nove Gradiške za 2022. godinu 
3. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu  
4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za obračun plaća 

službenika i namještenika 
5. Prijedlog rješenja o imenovanju vršiteljice dužnosti Gradske knjižnice Nova Gradiška 

6. Prijedlog plana mreže dječjih vrtića na području grada Nova Gradiška 

  

Točka 1.  AKTUALNI SAT 

 DINKA MATIJEVIĆ: „Na početku, prije nego što se javite za Aktualni sat, ja bih 
zamolila kolegu vijećnika Vlatka Greinera da nas izvijesti o provedenim aktivnostima vezano 
za potpisivanje Peticije protiv izgradnje farme Širjan budući je inicijativa pokrenuta iz ove 
Vijećnice.“ 
 

VLATKO GREINER nakon što je pozdravio nazočne kao i slušatelje i slušateljice 
koji prate sjednicu putem medija: „Na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća donijeli smo 
jednoglasnu odluku da ćemo provesti Peticiju protiv izgradnje farme za tov svinja, investitora 
tvrtke Širjan i tu smo bili jednoglasni. 

Ovim putem želim vam se svima zahvaliti na angažmanu, na trudu Nezavisnoj listi 
Vinka Grgića, Hrvatskoj demokratskoj zajednici, SDP-u, vijećnicima koji su bili na hladnoći, 
dvanaesti mjesec i siječanj, bilo je pred božićne i novogodišnje blagdane, hladno i kišovito 
vrijeme, nije to bilo lako odrađivati, međutim mogu reći samo da se trud na kraju isplatio. 

Nekakav cilj kojeg sam si ja zadao, kao koordinator, je bio da skupimo nekakvih bar 
2000 potpisa da bi to bilo nešto dovoljno snažna poruka i Vladi i investitoru i svima ostalima, 
ćuti će te kome smo svima poslali. Vodili smo se tome da je naših svih osam lista dobilo oko 
5177 glasova pa sam smatrao negdje kada bi uspjeli 2000 glasova skupiti da bi to bio dobar 
odaziv i da bi napravili jedan odličan posao. To je nekakvih 52 posto, a točna cifra skupljenih 
potpisa  „Recimo ne izgradnji farme za tov svinja investitora tvrtke Širjan“ je 2667 i ja vam 
svima čestitam. 

Ono što je najvažnije, poslali smo poruku građanima da smo tu zbog njih, da nam 
stranačke orijentacije, svjetonazori, da su građani iznad toga i svi zajedno smo uspjeli 
napraviti ovaj fantastičan rezultat. 

Sada mi dozvolite da vam pročitam što smo poslali na adrese koje će te čuti kasnije, u 
stvari predmet Peticije koja je poslana, mogu vam odmah reći, na Vladu Republike Hrvatske, 
Ministarstvo zaštite okoliša i energetike, Ministarstvo gospodarstva i održivog razvoja, 
Zavoda za zaštitu okoliša i prirode, Brodsko-posavska županija, Danijel Marušić, Župan, 
tvrtka Širjan d.o.o., Zvonimir Širjan, Predmet; Peticija „Recimo ne izgradnji farme za tov 
svinja investitora tvrtke Širjan“. „Poštovani, na 13. sjednici Gradskog vijeća Grada Nova 
Gradiška održanoj 22. prosinca 2022. godine jednoglasno je usvojen Prijedlog pokretanja 
Peticije protiv izgradnje farme za tov svinja tvrtke Širjan d.o.o. sa sjedištem Kusjevac 29, 
sveti Petar, Orehovac, na području katastarske Općine Prvča na kućni broj 901, 895, Grad 
Nova Gradiška i to na lokaciji, na području 1000 metara zapadnog, prigradskog naselja 
Ljupina i 800 metara južno od Industrijske zone Nova Gradiška. U planu je izgradnja farme 
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za uzgoj svinja kapaciteta 11500 tovljenika, 1350 krmača, 10 nerasta i 5200 odojaka i bio-
plinskog postrojenja snage dva megawata, ukupnog kapaciteta farme 2238 uvjetnih grla. 

Ovim putem izvještavamo vas o Peticiji provedenoj od 21. prosinca 2022. godine do 
22. siječnja 2023. godine pod sloganom „Recimo ne izgradnji farme za tov svinja investitora 
Širjan d.o.o.“ kojom je prikupljeno 2667 potpisa naših građana, kao i gospodarstvenika 
Industrijske zone Nova Gradiška, te okolnih mjesta s našeg područja koji izražavaju 
nezadovoljstvo zbog namjeravane izgradnje svinjogojske farme tvrtke Širjan d.o.o.. Peticija je 
pokrenuta jer smatramo da je ista protiv javnog interesa stanovništva prigradskih naselja 
Ljupina i Prvča, Grada Nova Gradiška, te gospodarstvenika iz Industrijske zone Nova 
Gradiška gdje se između ostaloga nalaze i prehrambene tvornice. Slijedom navedenog postoji 
ugroza svega postignutog u Industrijskoj zoni. Onečišćenje i kontaminacija okolnog zraka 
prijeti velikim investitorima Industrijskog parka Nova Gradiška pogotovo prehrambenoj 
industriji što ujedno predstavlja opasnost za njihovu proizvodnju. 

Gradski vijećnici od građana Nove Gradiške između ostaloga dobili su povjerenje i 
dužnost da zaštite kvalitetu njihovog života. Ono što građane najviše brine i čega se boje je 
eventualni utjecaj na kvalitetu zraka, podzemne vode, te misija amonijaka u zraka, kao i 
širenje neugodnih mirisa s farme za tov svinja. 

Vijećnici na sjednici Gradskog vijeća iznijeli su negativan stav, a općenito se u gradu 
osjeti jedna vrlo negativna reakcija građana Nove Gradiške i prigradskih naselja na izgradnju 
te farme. Stoga smo odlučili da se prihvati prijedlog - inicijativa s potpisivanjem Peticije 
protiv izgradnje farme svinja tvrtke Širjan na našem području. Gradski vijećnici bili su 
jedinstvenog stava da se provede potpisivanje Peticije u Novoj Gradiški, te prigradskim 
naseljima Prvči i Ljupini i na taj način da građanima mogućnost da se izjasne i ovim putem 
poruče investitoru da ne žele svinjogojsku farmu u blizini svojih domova, te Industrijske zone.  

Još jednom naglašavamo da smo u 30 dana skupili 2667 potpisa koji su u privitku, a 
protiv izgradnje farme za tov svinja tvrtke Širjan na području katastarske općine Prvča, Grad 
Nova Gradiška. Svi vijećnici prvi su potpisali Peticiju bez obzira na stranačku pripadnost, bili 
su jedinstveni u stavu da izgradnju farme svinja treba spriječiti na toj lokaciji kao i da se 
pronađe mogućnost izgradnje takve farme na nekoj drugoj lokaciji koja neće ugrožavati 
kvalitetu življenja građana, a ujedno i poslovanje samih gospodarstvenika u Industrijskoj zoni 
Nova Gradiška. 

Molimo vas da uslijed ovako veliko iskazanog interesa naših građana, kao i 
gospodarstvenika s našeg područja, uvažite ovu Peticiju i autoritetom vaše institucije 
postupite sukladno vašim ovlastima kako se ovaj projekt ne bi provodio na namjeravanoj 
lokaciji, odnosno kako bi isti projekt proveo se na nekoj drugoj, prikladnijoj lokaciji i prema 
zahtjevu investitora. Na kraju napomena, u privitku vam dostavljamo numerički označene 
obrasce za prikupljanje potpisa navedene od rednoj broja 1. do 2667. S poštovanjem, 
predsjednica Gradskog vijeća, Dinka Matijević, gradonačelnik Grada Nove Gradiške, Vinko 
Grgić. O tome obavijest – 1.) Vlada Republike Hrvatske, 2.) Ministarstvo zaštite okoliša i 
energetike, 3.) Ministarstvo gospodarstva i održivog razvoja, Zavod za zaštitu okoliša i 
prirode, 4.) Brodsko-posavska županija, Župan Danijel Marušić i 5.) tvrtka Širjan d.o.o., 
Zvonimir Širjan.“ 

S ovim bih, uvažena gospođo Predsjednice, završio ovu prezentaciju, još jednom 
kolegice i kolege gradski vijećnici, svima vam čestitam, uspjeli smo, napravili smo stvarno 
jedan odličan posao, napravili smo sve što smo mogli da zaštitimo naše građane i naše 
investitore u Industrijskoj zoni. 

Sada bih, uvažena Predsjednice samo postavio Gradonačelniku dva pitanja da ne 
izlazim ponovno za Aktualni sat, ako se slažete?“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ, potvrdila je da se slaže. 
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VLATKO GREINER: „Uvaženi gospodine Gradonačelniče, evo prvo pitanje je bivša 

Vijećnica. Znamo da je gotova, bila je namijenjena za naše umirovljenike pa navodno su tu 
sad se neki problemi pojavili, da nam malo objasnite o čemu se tu radi. 

Drugo pitanje, a bio sam na tom sastanku prisutan, vezan je za izgradnju zatvorenih 
bazena, pa da nam kažete, da malo pobliže čujemo o čemu se tu radi?“  

 
VINKO GRGIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i slušateljice i slušatelje koji 

prate sjednicu putem medija: „Evo odgovora na dva pitanja, gospodine Greiner. Što se tiče 
pitanja zatvorenih bazena, prošli tjedan smo imali prezentaciju Idejnog rješenja, a prije toga 
nas je oduševila, odnosno nagnalo na tu priču da je započnemo, sada ćemo vidjeti do koje 
faze, jednostavno prošlo ljeto otvorenje otvorenih bazena i mnoštvo građana, najviše djece 
koja su uživala u tome i shvatili smo da to zaista ima smisla, financijski to smo pokrili na neki 
način i bazeni funkcioniraju odlično. Ove godine ćemo otvoriti čim se vrijeme ukaže da je 
dobro, a što se tiče toga, to ne bi bio dovoljan razlog da razmišljamo samo o mogućnosti što 
bi to bilo, kakva bi to bila investicija, kakav bi bio kapacitet i što bi se to odnosilo. 

Dodatna stvar koja nam je hajdemo reći na neki nam je način bila ok, zbog toga što se 
u 9. mjesecu navodno pojavljuje jedan Fond koji bi u jednoj velikoj mjeri mogao is financirati 
taj naš projekt. Zbog toga smo u fazi narudžbe, imali smo Idejni projekt, idejni lay-out 
prezentaciju, malo smo ga korigirali, sada kada dobijemo sve skupa prezentirati ćemo vam. 
Vjerojatno ćemo ići dalje u ishođenje građevinske dozvole da budemo spremni do 9. mjeseca 
jer to je i uvjet za taj Fond i vjerojatno ćemo, naš plan je, kandidirati na Fond i dobiti sredstva 
i naravno ići sa zatvorenom tom pričom koja je davno prije, mislim cijelo vrijeme, pogotovo 
prije desetak, petnaestak godina kada je bila dobra ideja za aquapark ili nešto slično. Evo, mi 
nadograđujemo jedno i drugo tako da cijeli taj kompleks ima smisla zajedno sa sportskim 
centrom Ive Petranovića, kako uz bazen, tako i uz ulicu njegovu, odnosno uz nogometni 
stadion gdje sada obnavljamo, radimo novu tribinu, vjerojatno ćemo o tome i pričati pa neću 
ništa dodatno spominjati, uglavnom, želja nam je završiti ovaj mandat da uredimo, po 
mnogima će biti vjerojatno i najljepši sportski centar u široj okolici i to da bude sve na 
jednom mjestu, praktično u neposrednoj blizini imamo i bazenske komplekse i sportske 
komplekse, nogometne, rukometne i sve po redu. 

Zato, dobro je što ste postavili ovo pitanje da možemo obavijestiti kako vas vijećnike, 
a vjerujem da ćemo kada budemo imali ozbiljniju situaciju, kada budemo znali i o investiciji i 
o konačnom projektu, napraviti i organizirati jednu dobru prezentaciju na koju će te biti 
pozvani, pa da još prokomentiramo nekakve stvari.  

Što se tiče bivše Vijećnice, zgrade Vijeća tu u dvorištu, malo smo u jednu situaciju 
došli gdje smo dosta razočarani cijelom situacijom. Naime, ta priča traje pa više od četiri 
godine. Jedan od razloga je bio na početku gdje su mi se umirovljenici, to je bilo prije četiri ili 
pet godina, pojavili i najavili problematiku svog rada, naveli da su u prostoru na prvom katu 
koji nije njihov, prostor gdje mnogi umirovljenici zbog starosti i zbog zdravstvenih problema 
ne mogu se popeti gore, zgrada je bez dizala, gdje su prostori vrlo stari i derutni, sanitarni 
čvor da ne govorim, ako je netko bio onda zna kako se nalazi tamo, odnosno još sanitarni čvor 
kakav je takav je, ali što se tiče mirisa to je strašno, vjerujte mi to je strašno. S obzirom da su 
najveća populacija što se tiče udruga i svega, tražili smo rješenje za njih, ali uvijek je bilo da 
to bude jedan veliki, lijepi, otvoreni prostor gdje oni mogu plesati, gdje mogu družiti se, gdje 
mogu  organizirati nešto poput ovoga i da je to na nivou partera da nema nikakvih barijera 
kako se kaže arhitektonski. Ona ideja kada smo razmišljali o ovoj novoj Gradskoj vijećnici, 
kada smo razmišljali o novoj zgradi, onda jednostavno poklopilo se to da ćemo, ako preselimo 
i ako napravimo ovaj projekt tu, da ćemo Vijećnicu urediti isključivo za potrebe 
umirovljenika. To je bila ideja koja traje već četiri godine i mi o tome svi pričamo. Mi smo is 
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komunicirali tada i s njima. I ništa nije bilo alarmantno. Znate da smo prošle godine uključili 
u Proračun preko 500.000,00 kuna i to smo krenuli prošle godine, pred kraj godine smo 
uredili i ona funkcionira. Ako možete otići za vrijeme pauze, možete pogledati, odlično je, 
stvarno je sve kako treba i u međuvremenu naravno da smo mi i komunicirali s njima. Oni su 
bili, ja nisam se miješao, ali moji djelatnici su izvještavali me da su u razgovoru, u kontaktu 
na osobnoj razini s predstavnicima te Udruge, da su zajedno gledali namještaj, da su zajedno 
definirali što im treba od namještaja, da su zajedno pogledali to, dobili, tražili ponude u IKEI, 
tražili ponude u nekim drugim mjestima, usuglasili to sve skupa i evo sada kada sam ja 
postavio pitanje kada ćemo napraviti otvorenje nekakvo da ipak to bude možda nekakav dan, 
uz Dan umirovljenika ili nešto slično, međutim dobio sam odgovor da oni ne žele u taj 
prostor. Strašno sam se iznenadio pa sam pokušao dobiti informacije zbog čega, razloge. 
Jedan od razloga je bio taj da je to sada njima jako mali prostor, da oni trebaju još niz 
kancelarija, da oni još trebaju ne znam niti ja što, iako smo ormare i sve skupa prilagodili 
njihovim potrebama i sada ona Vijećnica otprilike veličine ove, a sada vi uzmite ovako veliki, 
lijepi prostor. Naravno, mi smo u pred prostoru osigurali novi šank, da mogu piti čaj, da mogu 
piti i kavu, nove sanitarne čvorove, znači apsolutno sve, sve je novo, od televizora koji su 
stvarno ono 191 dimenzije ekrana, to je danas najviše što se nudi na tržištu, sve smo uredili, 
doslovno na razini ove prostorije ako ne i bolje. Uglavnom, oni su nam se, neću reći zahvalili, 
već su čak spominjali, eto mi o tome ne znamo ništa, mi ne znamo, mislim, pa mi 
komuniciramo na tu temu već četiri godine. Ja se bojim da je došlo do određenih situacija na 
osobnoj razini, prije svega na osobnoj i moram sada iznijeti podatke pa ako netko se brani 
neka slobodno iznese svoje podatke. Mi nismo ništa loše htjeli, potrošili smo novce naših 
poreznih obveznika, vi ste digli ruku za taj Proračun, osigurali  smo pola milijuna kuna i više 
sredstava za opremu i za uređenje i ne vidim ništa sporno. Mislim da smo prevareni. Izbori su 
bili prije dvije godine gdje smo svatko nudili svoj projekt i svoje planove, ti izbori su prošli 
mi smo sada tu, radimo svoj posao i zaboravili smo na te nekakve „političke animozitete“ koji 
su trajali tih mjesec, dva ili manje nešto i to je to, život ide dalje, doći će novi izbori pa će 
opet doći treći, peti i to nema veze ako mi ne možemo preboljeti neku izgubljenu bitku ili 
nešto slično onda nemojmo se baviti ovime kao i nekim drugim stvarima na kraju krajeva u 
životu. Međutim, bojim se ono što svi putovi vode na ime predsjednice, gospođe Žirovčić 
koja je koliko se sjećam i koliko su me podsjetili, jer sam zaboravio, da je ona aktivno bila 
uključena u izbore iako nije bila kandidat, ali je čak koristila i resurse stranice Udruge 
umirovljenika da eksponira jednu političku stranku i da se isključivo usmjerava prema tome, 
prema njima, mi se nismo tu žalili, ali mi danas upravljamo s 12, 13 braniteljskih udruga, s 25 
sportskih udruga, sa stotinjak udruga u kulturi, u zdravstvu i ostalo i njih financiramo i 
zamislite sada kada bi svaki gradonačelnik se ponašao da sve te udruge moraju javno nastupiti 
u njihovu korist jer je dao novac njima koji njima i pripada na kraju krajeva. Što bi to bilo? 
Mislim, ni jedna udruga nije javno istupala osim nje i to ne svi već kažem gospođa Žirovčić 
se potpisivala i na žalost ona očito nije zaboravila, odnosno ona još uvijek se muči s tim 
izborima, još uvijek je očito u glavi to sve skupa taj porez ili nešto slično jer vodi svoju 
politiku koja nije po meni dobra. Ja je nisam ni postavio, neću je ni micati, samo da vam 
kažem, imate svoju Udrugu, imate svoju Skupštinu, imate članove, vi si birate kako će vam 
biti. To ne znači da ćemo sada uskratiti njima novac, oni su dobili, oni dobivaju redovno i 
dobivati će na osnovu svojih projekata, međutim to da opstruira cijelu tu priču koja traje više 
od četiri godine, to mi nije jasno. I sada nas dovodi u drugu nevolju da netko postavi od vas 
pitanje, Gradonačelniče, Vi ste uložili, rekli ste u Dom umirovljenika. Ok, napraviti ćemo taj 
njihov Klub, oni neće doći, zašto neće doći i zašto smo mi ulagali taj novac? Mi sada možemo 
raspisati Natječaj, može se javiti bilo tko drugi, onda smo mogli i drugim udrugama uređivati. 
Nije bilo fer, ne znam zbog čega, ja sam slao, u nekoliko navrata je bilo sastanci na tu temu, 
molio sam, tražio sam da bude kompromisa, što treba još napraviti ćemo još i to drugo, čak 
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smo bili u situaciji da im plaćamo režije, našli smo modalitet da ih ništa ne košta, samo da 
budu tamo, ali morali su pisati nekakav program što inače rade, ništa specijalno, tamo plaćaju 
koliko znam. Znači, stvarno smo im dali maksimalno što smo mogli i više od toga, međutim 
ja ne vjerujem da su ljudi koji su članovi te Udruge protiv novog, lijepog prostora koji im je tu 
u centru grada, doduše i onaj je u centru grada, ali da to bude tako. Jednostavno ne znam što 
napraviti? Mi ćemo sada vidjeti, ako to uistinu je tako, a što je, moramo sjesti, moramo 
razmisliti kako iskoristiti taj prostor za nekakav drugi sadržaj što ćemo napraviti sada s time? 
Htjeli smo dobro, a problem je što oni nisu riješili svoje probleme i opet će pokucati meni za 
neko vrijeme ili nekom novom gradonačelniku ili gradonačelnici i tražiti će svoje nešto, nove 
prostore ili ono što uistinu trebaju i zaslužuju jer su najmnogoljudnija udruga, imaju najviše 
članova i stvarno ono što vidim rade jako dobro, odlično, tako da ostavljam jednu otvorenu 
situaciju vama na znanje da znate o čemu se radi. Nama je žao što se to tako događalo, evo 
prvi puta da nekome smo išli namjenski pomoći, raditi, osigurati kvalitetu, osigurati sredstva, 
osigurati opremu i da to bude sada tako kako je, tako da vidjeti ćemo, valjda ćemo do iduće 
sjednice nešto imati, ako vi imate kakvih god prijedloga dobro ste došli.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
VLATKO GREINER: „Da Gradonačelniče, stvarno sam imao priliku vidjeti taj 

prostor, to izgleda fenomenalno, prekrasno, nema ni stepenica za te starije umirovljenike koji 
se moraju penjati na prvi kat i sve je uređeno kao što bi se reklo, kao apoteka, prekrasan 
prostor. Žalosno je to da postoje nekakvi animoziteti i da se stavljaju između Grada i Udruge 
umirovljenika. Nadam se da će donijeti ipak s vremenom neku bolju odluku, a i ako ne 
donesu onaj tko uđe u taj prostor biti će jako sretan i zadovoljan.“ 

 
JELENA KOVRE nakon što je pozdravila nazočne kao i slušatelje i slušateljice koji 

prate sjednicu putem medija: „Imam prošireno pitanje za Gradonačelnika, ako nas možete 
malo uputiti u to kako teku radovi na kružnom toku jer za sada izgleda jako dobro i koji je 
sljedeći pothvat ovakve vrste kojeg možemo očekivati?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Hvala Jelena na pitanju, kružni tok Paun je li tako? Radi se punom 

parom, stvarno određeno je ovo što se do sada radi, stvarno se radi kako treba. Imali smo 
jedino mali problem tehničke prirode koji će nam usporiti možda za koji dan prolongiranje 
roka koji bi trebao biti 5. travnja, znači manje od mjesec dana, međutim znate da je veliki 
kanal od Šumetlice koji prolazi praktično ispod te ceste, kada smo maknuli sve skupa 
postavilo se pitanje njegove statike, pa evo sada se radi, morali smo angažirati stručnjaka, 
revidente i sve ostale da bi izračunali stvarnu statiku jer ceste iznad toga, vi ne znate što se 
događa, međutim kada maknete 50, 60 slojeva svih ostalih onda vidite da je došlo do 
problema. Županijske ceste su apsolutno nam izašle u susret, angažirali su svoje stručnjake, 
sada se radi na tome i mislim da će sve u svemu, nama je bitan cilj da mi to otvorimo, da bude 
prohodan, sad da li će biti drugi sloj asfalta, da li će biti nešto, ali do Uskrsa ove godine, 9. 
travnja tako da bi to trebalo biti pušteno u promet, možda će još koji dan nakon toga 
asfaltiranja biti zatvoreno, ali evo sve se stvarno radi na brzinu i to je to. 

Ono što smo napravili i što smo ishodili također građevinsku dozvolu za Kožarsku jer 
je vrlo problematično sada ako riješimo to i ako uđemo u Kožarsku s donje strane do 
Psunjske, imate prvo cestu koja je devastirana potpuno s ogromnim rupama, a drugo imate 
pitanje problem pješaka. Novim projektom, s novom građevinskom dozvolom pješaka 
rješavamo konzolno iznad Šumetlice, znači staza je mislim 1,60 ili 1,80 metara širine i ta 
staza prolazi iznad praktično kanala za Šumetlicu što će biti jako interesantno i za šetnju, a i 
vizualno da će te se šetati, ispod vas će biti potok i tako to. Tako da će nam to biti plan 
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nastavka u tom dijelu, međutim moram opet pričekati da vidim kakvi će biti prihodi, a po 
meni bi javna nabava trebala biti negdje poslije ljeta i da se krene u taj projekt realizacije do 
Psunjske i početak Psunjske, znači to bi bilo krajem ove godine ili u nekoj fazi, opet kažem 
ovisi o sredstvima koja nam dolazi kao prihodi.“    

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
JELENA KOVRE odgovorila je da je. 
 
MARIJA MIHALJEVIĆ nakon što je pozdravila nazočne: „Naime, moje prvo 

pitanje ide u pravcu mjesta gdje stanujem, riječ je o naselju Urijama. Vama je poznato da je 
od srpnja 2022. godine krenulo se s naplatom kod zgrada, ali imamo određeni problem, naime 
u zgradama kućnih brojeva 8, 9, 10, 11, 12 i 13. Moram na samom početku reći da su svi 
stanari zadovoljni time, suglasni su, donekle je jedan od problema riješen na način da je 
plaćanjem naknade uveden red na parkirališnim mjestima. Međutim, problem je što 
parkirališna mjesta nisu uređena i to od svog nastanka na tim kućnim brojevima, propala su, 
dotrajala su, rubnik je cijelom dužinom oštećen. Konkretno imam broj nekih stanara kojima je 
poderana guma, znači navodim konkretne primjere, a uz to pitanje je i odvodnje oborinskih 
voda, ne funkcionira, a i sama pristupna cesta je u izrazito lošem stanju. Zatim ispred toga 
imamo garaže ispred Bloka 6 gdje je isto javna površina, prostor je neuređen, stanari su sami 
kupovali frezani beton, to jest asfalt i nabacivali si kako bi uopće mogli uopće tome pristupiti. 

Moje pitanje slijedi u pravcu, kada će se pristupiti adekvatnom uređenju ovih prostora 
kako bi stanari kućnih brojeva od 8 do 13 imali iste uvjete kao svi drugi stanari na Urijama 
koji isto tako plaćaju naknadu, ali prije toga plaćanja njihova parkirališna mjesta i pristupne 
ceste su temeljito rekonstruirane i renovirane što je zaista za svaku pohvalu. 

Drugo pitanje ide u pravcu svima nama isto teškog pitanja Vojarne. Ne same zgrade 
koja je sama po sebi problem nego nogostupa koji već jedno vrijeme pod barikadama, ljudi su 
primorani zaobilaziti i tako dalje, čak i kada iziđete iz prostora barikade još uvijek prijeti 
opasnost od same zgrade i naravno pitanje je u pravcu kada će se riješiti pitanje nogostupa jer 
javna površina treba biti u funkciji, a sada s obzirom da je ovo pitanje možda i potpitanje što 
nam je sa samim projektom jer vjerojatno i on rješava ukupnu stvar jer grad je pun 
umirovljenika i svi žude za jednom vrstom staračkog doma.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Poštovana Vijećnice, hvala Vam na pitanjima. Što se tiče Urija, Vi 

znate da smo nekako krenuli svake godine ili jednom u dvije godine, riješimo dio po dio 
parkirališta. Riješili smo tamo kod nebodera, riješili smo dosta toga i tamo gdje je koliko-
toliko dobar prostor parkirališta, oronuo asfalt ili ostalo, to redovno radimo i to ćemo tamo i 
kod 10. i kod 11. i tako dalje i zaista to planiramo napraviti kako treba. Čak mislim 2016. prvi 
zahvat je upravio bio proširenje nekoliko parkirališnih mjesta i ona rampa za invalide prema 
Osnovnoj školi Mato Lovrak. Tako da s time radimo, evo ako možete vidjeti isto kod, ja ne 
znam sada koji broj, ali znam kod zgrade POS-a i sjeverno od nje također radimo parkiralište 
s nekih 20.-tak novih parkirališnih mjesta, ali novo, zaista, mislim da je negdje oko 
300.000,00 kuna je vrijednost tog projekta. U ovom trenutku se radi, baš jučer sam ga obišao 
da malo pogledam. Vodimo stvarno brigu na Urijama, isto tako ishodili smo dozvolu od 16. 
upravo prema toj zgradi POS-a da onu cestu u obliku slova S i parkiralište ispred onih tri 
kockica da to saniramo, odnosno da obnovimo potpuno. Međutim, što se događa, ljudi su 
tamo na divlje parkirali je li tako, i sada tamo na divljem možete parkirati možda 30.-tak 
automobila. Naš projekt koji radimo i koji smo dobili dozvolu, ako ih poravnate sve, ne može 
više dopustiti tih 30 mjesta, biti će 20 mjesta i onda upravo iza 16.-ice, tamo gdje je ono 
parkiralište gdje je dosta, hajdemo reći ja uvijek kada prođem tamo, tamo je samo par auta, 
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tamo ćemo ga sanirati, asfaltirati novo i urediti tako da bi i ti ljudi koji su kod kockica tih 
mogli bez problema parkirati tamo, ljudi će se možda 20, 30 metara prošetati malo duže, ali 
ne bi to trebao biti problem. Tako da stvarno radimo po tome i mislim da ćemo u sljedećih 
dvije godine dosta toga napraviti. 

Što se tiče Vojarne, veliki je problem što se tiče toga. Ja sam imao puno inicijativa, 
međutim nemamo novaca u ovom trenutku. Jučer mi se javio ministar Piletić da će mi 
odobriti u sljedećih dva tjedna ili možda više ili manje, tražio sam ga čistih pola sata da 
sjednemo, da razgovaramo s obzirom da je pokrenuta jedna inicijativa iz Centra za socijalnu 
skrb, jedna dobra inicijativa pa ćemo vidjeti. Imamo nekoliko stvari o kojima možemo pričati, 
jučer sam na primjer imao odličnu prezentaciju Muzeja poljoprivrede na primjer koji bi se 
iskoristio naši Old-timeri ili ono što su napravili zaista je prekrasno i zaista imaju tu nekakvu 
ideju što smo ipak u Slavoniji u taj dio panonskom dijelu, regije i ne postoji nigdje nikakav 
Muzej poljoprivrede. Oni su čak interesirali se i pitali su za onu blagovaonicu i kuhinju, mi to 
možemo nazvati kuhinja, ali ona je preko 600 m2, da li mogu iskoristiti, rekao sam idemo 
prvo provjeriti što ćemo dobiti odgovor od ministra, što ćemo ako nam može sufinancirati, 
postoji lijepih inicijativa samo ne postoje novci jer to je ogroman kompleks. Vi to ne možete 
zatvoriti s 2.000.000,00, 3.000.000,00 kuna, možete s 2.000.000,00 ili 3.000.000,00 ali eura. 
Ista stvar, mi smo naručili, odnosno krenuli smo u pripremu za pročelje Vojarne, međutim 
pokazalo se da je taj projekt oko 6.000.000,00 kuna i još su konzervatori iz Županije ostavili  
tu zgradu kao dio koji je relevantan i koji je, za koji se njih mora pitati, odnosno nije dio 
kulturne baštine, ali su u tom prostoru tako da će taj dio opet i ja pozdravljam tu njihovu 
inicijativu, ali znate da su znatno veći skuplji radovi jer tu obnovu ne može raditi bilo tko, 
moraju raditi licencirani izvođači, a njih ima jako malo, a imaju jako puno posla. Jako dobro 
znate o čemu pričam. Tako da ćemo vidjeti, ja se nadam da ćemo biti pametniji poslije 
sastanka s ministrom Piletićem, hvala Bogu čovjek zna tamo, zna zgradu, zna sve, ono što 
budemo mogli ako se bude reklo idemo u tom smjeru jer tu postoje sredstva koje možemo 
iskoristiti, vjerojatno ćemo to onda tako i napraviti. Zasada je status quo kakav već je.“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ: „Ja se zahvaljujem na odgovoru, naime ja sam zadovoljna 

odgovorom, ali samo pitam ono što građani pitaju, može li se išta s nogostupom sada ili u 
Vašim budućim razgovorima, da se sanira makar nešto na Vojarni jer ovo baš nije normalno 
stanje. Tek toliko, hvala.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ nakon što je pozdravila nazočne kao i slušateljice i 

slušatelje koji prate sjednicu putem medija: „Kolegica Mihaljević mi je ukrala, da tako kažem, 
dio pitanja, isto se odnosilo na naselje Urije. Vi ste odgovorili pa onda ne bih ovo glede 
parkirališta, nema smisla ponavljati, jedno moj prijedlog što vjerojatno ne treba ni puno 
sredstava da se možda postavi još koja klupa na ovom potezu od trgovačkih centara prema 
gradu i možda display s obavijestima jer je puno stanovnika, a mislim da smo to nekada već i 
spominjali u naselju Urije.  

Evo, to je samo nadopuna i drugo pitanje, kako napreduju radovi na zgadi bivše Robne 
kuće?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Hvala lijepa na pitanju. S obzirom da po jednoj statistici koja 

govori o smart-city gradovima u Republici Hrvatskoj od kojih je 127 na kraju krajeva ukupan 
broj gradova, Grad Nova Gradiška je 8. grad u tome. Među prvih 15 nažalost nema niti jednog 
grada iz Slavonije i Baranje. Broj jedan je Dubrovnik. Tako, ja ću svojim kolegicama i 
kolegama reći za sljedeći projekt koji se financira upravo u tome smislu da imamo taj jedan 
display koji bi praktički koristio bazu podataka isto kao što ovaj u parku. Znači, sve 
informacije, sva događanja i sve ostalo da bi to bilo na Urijama, a evo djelatnici Eko konga, 
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direktor je tu, pa možemo vidjeti što se tiče i ovih klupa, možete kasnije malo u pauzi 
popričati gdje bi one možda bile dobre i tako dalje. 

Što se tiče radova na Robnoj kući. Vidite da je pročelje završeno. S obzirom da imamo 
određena sredstva u Proračunu sada radimo, pripravljamo Plan nabave i nakon toga ćemo 
raspisivati Natječaj i krenuti jedno po jedno. Na sljedećoj prezentaciji, na sljedećoj sjednici 
koordinacije koji svaki utorak imam s pročelnicima od 9.00 do 10.00 sati, od 10.00 do 11.00 s 
ravnateljima, odnosno ravnateljicama naših ustanova, od 11.00 do 12.00 sati s direktorima pa 
smo evo dogovorili s ravnateljicom Knjižnice da nam održi prezentaciju o kvaliteti sadržaja 
što možemo očekivati, kako u prizemlju tako i na I. katu. Nakon toga ćemo biti pametniji, ako 
budete imali vremena sljedeći utorak u 10.00 sati bilo bi nam drago da nam se pridružite na 
tome i ja vjerujem da će biti dobro, prezentacija jer ne želimo se miješati, mi smo rekli mi 
ćemo vam osigurati lijep prostor, sobu, a vi sada hoćete kauč, televizor kao ovi u Vijećnici, 
dva televizora možemo, može novi šank, može sve. To će biti tako i raduje me taj projekt jer 
zaista tu moraju djeca biti, znači neću reći 24 sata, znači dopodne moramo funkcionirati na 
bazi nekakvog dnevnog boravka da djeca koja završe sa školom bi trebala, imaju mogućnost 
doći tamo, napisati zadaću, sjesti za računalo, otplesati, nacrtati, imati ćemo i neke mentore 
koji će njima pomagati, asistente ili već što, a u popodnevnim satima također želim vidjeti da 
to bude puno na način da to dajemo u bagatelni najam, bagatelni najam naglašavam udrugama 
u kulturi, u znanosti da se mogu baviti tamo, da mogu plesati, da mogu pjevati, da mogu 
trčati, da mogu ne znam ni ja što i uvijek kada zavirim ovako kao što smo do sada zavirivali, a 
nije bilo što vidjeti jer je bio mrak, potpuni mrak kako tamo tako i cijeli centar, želim vidjeti 
da je to puno svjetla, puno boja i puno naše djece.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ odgovorila je da je. 
 
MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ nakon što je pozdravila nazočne kao i građanke i 

građane koji prate sjednicu putem radija: „Ja imam dva pitanja za Gradonačelnika. S obzirom 
da nam je ovo prva sjednica u ovoj godini, a prošla godina je bila izrazito dinamična po 
pitanju gospodarskih aktivnosti, po pitanju društvenih i kulturnih događaja, ja bih Vas molila 
da date odgovore na dva pitanja. 

Prvo se odnosi na projekte Biosolplus koji ste najavljivali na zadnjoj sjednici u 12. 
mjesecu 2022. godine. Zanima me da li je projekt prošao, kakvi su rezultati tog projekta, te 
koje su glavne aktivnosti i što taj projekt obuhvaća, Biosolplus znači? 

Drugo pitanje odnosi se na nekakav rezime, rezultate u Industrijskom parku Nova 
Gradiška i potvrdi tih rezultata za 2022. godinu i evo usput, mogli smo vidjeti i u medijima da 
je direktor Centra kompetencija za napredno inženjerstvo Nova Gradiška dobio nagradu za 
projektnog menadžera godine pa ovim putem čestitam.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Što se tiče Biosol-a, Biosolplus, s obzirom da smo po analizi 

Fonda, ministarstava, SAFU-a, pa čak i ARPE dobili maksimalne ocjene za provođenje 
Biosol-a i ocijenjen je jedan kao najbolji provođeni projekt, čak su nam rekli da smo mi sada 
postali ogledni primjer za sve ostale projekte, da ako pitaju kako to treba napraviti, evo vam 
ovaj primjer iz Nove Gradiške pa si pogledajte, komparirajte i radite kao tako. Zbog toga što 
je to odrađeno na takav način, što su potvrdile sve razine komisija ili inspekcija, govorim o 
SAFU-u koji kontrolira apsolutno sve i ARP koja kontrolira SAFU, to je onaj sistem kada 
mislite u Americi da je FBI na vrhu, ne, postoji netko tko je iznad FBI-a, koji kontrolira njih 
tako je i SAFU koji smo mislili da je na vrhu, onda se pojavila neka nova institucija, to je 
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ARPA, Agencija za reviziju ili nešto slično koja je njih is kontrolirala i dokazala jednako da 
su i poželjeli nam nastavak suradnje jer na vrlo uspješno realiziranom projektu.  

Zbog toga smo u sklopu toga projekta, znači to je međudržavna suradnja podunavskih 
zemalja gdje smo mi s Gradom Šapcom odradili taj posao. U ograničenom pozivu s nekoliko 
projekata ili nekoliko gradova dobili smo isključivo mi, kao dobro odrađen i kandidirali smo i 
dobili smo, nama naš projekt je prošao. Ukupni projekt je vrijedan otprilike nekih 178.000,00 
eura, od kojih Grad dobiva oko 60 posto nepovratnih sredstava. A što on uključuje? Uključuje 
100 kilovata foto naponske elektrane na osam objekata u gradu. Naime, sjećate se priče da 
mnogi gradovi su radili u jednom ili dva puta rebalans prošle godine zbog povećanja 
energenata, mi to nismo radili zato što smo uspjeli u zadnjih nekoliko godina uštedjeti 60 
posto na rasvjeti, napraviti energetske obnove gotovo svih zgrada gdje smo dodatnu energiju 
uštedjeli i isto tako što smo izgradili za ovu nekakvu razliku koliko nam treba, izgradili smo 
foto naponsku elektranu i onda ono što oni proizvode, to mi i potrošimo. Naravno, tu postoji 
još jedna razlika, a razliku smo izračunali na osam objekata, riječ je na bazenima, Dom u 
Ljupini, zgrada NK Slaven Ljupina, Domu hrvatskih branitelja, Društvenom centru, Robnoj 
kući, novoj Vijećnici ovoj, bivši prostor Jaslica i Reciklažnom dvorištu gdje ćemo ovim 
projektima na bazenu će biti 50 kilovata foto naponska elektrana, u Domu Ljupina tri, u NK 
Slavenu tri, Domu hrvatskih branitelja pet i da ne čitam dalje. znači, izgraditi ćemo osam foto 
naponskih elektrana kojim ćemo dodatno proizvoditi struju i praktično anulirati zgade da 
budu na nula kuna potrošnje gdje ćemo opet uštedjeti sredstva iz Gradskog proračuna, a onda 
ih usmjeriti za nešto drugo, tako da mi je to jako bitno, jako važno i evo opet u toj nekakvoj 
priči o smart city-ju gdje se mnogi gradovi hvale kao što sam rekao da smo 8.. Na primjer 
jedan grad koji uvijek se nekako referiramo na njega je Koprivnica, odličan grad, naravno 
centar Županije i nekoliko puta veći, međutim oni lijepo rade, odlično rade, oni su 12. na toj 
rang-listi, tako da mi zaista malo pomalo od ovih foto naponskih elektrana, od foto naponskog 
drveta, od hrpe tih stvari koje i mnoštvo tih stvari koje radimo, zaista kada to netko numerira 
onda smo visoko kotirani. 

Što se tiče Industrijske zone, to će te vidjeti u sljedećoj točki Dnevnog reda gdje ćemo 
govoriti o Izvješću Gradonačelnika Grada Nove Gradiške, odnosno za prethodnu godinu pa 
između ostalo na stranici 13. gdje je prikazano da je prošle godine, sada uzmite, prošle godine 
smo prodali u našoj Zoni 289.417 kvadrata za deset kompanija koje su već počele graditi, 
neke su već počele graditi. To je veliki napredak i u ovom trenutku smo također raspisali 
Natječaj  za otprilike 36, 37 hektara, imamo upite, nakon desetak dana će završiti Natječaj i 
vidjeti ćemo o kome i o čemu se radi, tako da postoji mogućnost da ponovimo prošlu godinu, 
a prihodi od prodaje nekretnina samo za taj dio je bio preko 7.567.000,00 kuna. To je ona 
stavka koja uvijek je malo upitna što ćemo, kako ćemo ako želimo nešto planirati, međutim 
ovo je rekordna godina. Naravno uz takav rad, uz sve ovo skupa dolaze i određene nagrade 
što nam je bitno da se ponovno o Novoj Gradiški počinje pričati na jedan pozitivan način pa je 
recimo u tom businessu, eto što nam je naravno jako bitno, po odluci CROME najpoznatije 
menedžerske udruge koja obuhvaća gotovo sve menedžere, direktore svih gradskih, javnih i 
privatnih poduzeća i kompanija. U ovoj godini u konkurenciji deset najboljih menadžera malo 
poduzeće, veliko poduzeće, infrastrukture i tako dalje, znači u konkurenciji za najboljeg 
projektnog menadžera izabran je naš direktor Adam Đanić. Ovim putem mu još jednom 
čestitam. Što se tiče najboljeg menadžera u konkurenciji velikih poduzeća je također naš 
direktor, direktor Klima-opreme, gospodin Sergio Galošić tako da se to večer, ja nažalost 
nisam mogao, bio sam spriječen, u Hotelu Inter Continental, odnosno The Westin, na toj 
prezentaciji najviše pričalo da je u principu, pričalo se da je najviše nagrada otišlo u Novu 
Gradišku, tako mali grad. 

S druge strane, evo stižu nam isto tako lijepe informacije. Jedna od njih je da je naš 
Mario Bošnjak ili Bošnjak njegov OPG koji proizvodi odlična pića, pivo i gin i još neke druge 
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stvari dobio je Suncokret ruralnog turizma, također nam je to jedna lijepa stvar i završiti ću s 
zadnjom nagradom gdje smo proglašeni drugi najljepši Advent u Republici Hrvatskoj. Moram 
napomenuti da prvi su dobili Vinkovci. Vinkovci su bili veliki grad, međutim sada imaju 
nešto manje od 35.000 stanovnika i došli su u konkurenciju manjih gradova zajedno s Novom 
Gradiškom. Mi imamo negdje oko 12.000. Znači, grad koji je tri puta veći, gdje građani i 
gosti glasaju za to, evo u foto finišu su nam preuzeli tu nagradu, međutim mi i dalje bez 
obzira, kako se kaže srebrno drugo mjesto zlatnog sjaja. To se zahvaljujem našoj Predsjednici 
Turističke zajednice i svim ljudima koji su doprinijeli tome tako da su to eto lijepe vijesti na 
nacionalnoj razini vezano za Grad Novu Gradišku, naše stanovnike, proizvođače, menadžere i 
sve ostalo.“  

 
DINKA MATIJEVIĆ nakon što se zahvalila Gradonačelniku: „Evo, ja se 

pridružujem čestitkama svim našim nagrađenima. Direktore, možete evo slobodno, zaslužili 
ste, izvolite.“ 

 
ADAM ĐANIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Htio sam se samo zahvaliti na 

ovako lijepim riječima i meni je to zadovoljstvo i čast i hvala i Gradonačelniku i Vama 
Predsjednice i Zamjeniče i svima u Gradskoj upravi koji su mi dali šansu i koji mi pomažu. Ja 
sam jedan kotačić u tome i svi vi ste dali podršku i za projekt CEKOM i dok sam bio u 
Industrijskom parku i bez vas svih i moga tima u CEKOM-u ne bi bilo ovoga. Nisam samo ja 
zaslužan, ima nas više i Grad Nova Gradiška i cijela ekipa u CEKOM-u i hvala vam i CROMI 
i hvala vama na lijepim čestitkama.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Čestitke, nastavite tako opet za sljedeće godine po druge 

nagrade.“ 
Zatim je upitala Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ odgovorila je da je. 
 
MATEJ ZBORIL nakon što je pozdravio nazočne: „Imam dva pitanja za 

Gradonačelnika. Znamo da je prošle godine uklonjena postojeća gradska pozornica pa me 
zanima u kojoj fazi projekta je nova gradska pozornica? 

Drugo pitanje, u kojoj fazi je izgradnja tribine nogometnog igrališta NK Sloga?“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Hvala kolega Matej. Što se tiče naše pozornice ili novog uređenja 

centra grada, prije tri godine smo započeli s izradom projektne dokumentacije i u toj fazi s 
obzirom da je vrlo osjetljivo i vizualno jer treba napraviti dobar projekt ne preko noći već 
saživjeti s njim, jednostavno napraviti kako treba, angažirali smo ono što se najbolje i najviše 
na tržištu u tom trenutku nudilo, između ostaloga od nekoliko projektanata bio je tim ljudi, 
sudjelovala je i naša gospođa Alenka Pojatina koja je naša Novogradiščanka koja je izuzetno 
uspješna arhitektica u Zagrebu i poznata po mnogim kvalitetnim i odličnim projektima pa mi 
je bila čast što je i ona dala svoj dio obola i što smo napravili odličnu projektnu 
dokumentaciju i naravno, projekt je vrijedan otprilike blizu 3.000.000,00 eura. To je uređenje 
centra grada. Očekivao se natječaj još prošle godine, međutim nije. Zbog tog natječaja smo 
htjeli maknuti pozornicu da osiguramo sve preduvjete, natječaj je raspisan, mi smo ga nazvali 
eNOVAGASTRO i 1. 3., evo kolegica Maja je i zajedno s timom kompletno nisu cijeli prošli 
vikend spavali, radili su i zaista smo predali sve i po našem bodovanju imamo dosta bodova. 
U nadi da ćemo to proći jer ukoliko prođemo, od hajdemo reći od 2.844.000,00 eura, odnosno 
2.853.000,00 eura priznatih, prihvatljivi troškovi su 2.844.000,00 eura, znači 9.000,00 eura će 
nas koštati uređenje ako dobijemo ta sredstva, znači 99 posto nepovratno. 
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Projekt smo nazvali eNOVAGASTRO. Uključuje jako puno stvari, uključuje novu 
pozornicu, uključuje zgradu jednu otprilike 10 x 10 na dvije etaže gdje će biti kao back-stage 
ili nešto slično, uključuje uređenje kompletno partera do Zagrebačke banke čak i do 
parkirališta. S novim dijelom uključuje vodoskok koji će biti jako interesantan djeci. Naravno, 
taj projekt smo radili zajedno sa Slavonskim dućanom i s Turističkom zajednicom pa 
uključuje još i mnoge stvari vezano i za Slavonski dućan, energetsku obnovu prije svega foto 
naponsku elektranu, ali ono što smo opet s konzervatorima dogovarali i dosta taj proces je bio 
dugotrajan jer nam nisu dali s pravom, ne bih ni ja dao da stavimo foto naponsku elektranu na 
njihov krov i da to degradira užu jezgru grada koja je ujedno i pod zaštitom pa smo našli 
jednu inovaciju na tržištu da ostanu crjepovi, ali crijep unutar sebe je involviran ujedno su i te 
paneli tako da vidite crijep, a u stvari on proizvodi struju. To je jedna od stvari koja me veseli 
jer ćemo biti vjerojatno među prvim gradovima koji je to napravio i naravno 99 posto 
sufinanciranje izvana, odnosno iz Fonda. Jako me veseli taj projekt i daj Bože da ga 
dobijemo. Ako ga ne dobijemo ili ako ne budemo mogli, tražiti ćemo neka nova rješenja, 
međutim nama je cilj u sljedeće dvije godine urediti taj Trg i zatvoriti na konačnosti s njim tu 
priču iako je to najveći projekt i financijski najizdašniji zbog toga koji nemamo u ovom 
trenutku 3.000.000,00 eura da kažemo da idemo samo na to, ništa drugo ne bi radili, ljudi bi 
radili besplatno godinu dana, a to baš ne bi ili bi? Uglavnom idemo na tu priču. 

Što se tiče rekonstrukcije tribina za NK Slogu, tu smo se jako ugodno iznenadili jer 
deficit, odnosno previše je posla danas, a premalo građevinskih tvrtki pa kada smo raspisali 
javnu nabavu nećete vjerovati javilo se osam kompanija, osam ozbiljnih građevinskih tvrtki. 
Cijena je bila negdje oko 4.300.000,00 kuna do 5.216.000,00 kuna, dobila je firma SLU-
KOM d.o.o. iz Kutine s kojom smo imali dosta dobro iskustvo, oni su radili uređenje partera 
ispred Gimnazije i ispred crkve i kružni tok, mislim da je to ok, zadovoljni smo s time, 
međutim oni su prepušteni našim nadzornim inženjerima koji ih kontroliraju. Mislim da je rok 
28. 4. ove godine, radimo na tome da se to završi, osigurati će se nekakvih koliko je bilo oko 
870 sjedećih mjesta na zapadnoj tribini od kojih će velika većina, njih 784 biti natkriveno jer 
to je opet dodatak ove priče što smo pričali i za zatvoreni bazen, otvoreni bazen, Sportski 
centar, igralište Ive Petranovića i Ulicu Ive Petranovića zaista da bude jedan od najljepših 
sportskih centara u našoj Domovini.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorima? 
 
MATEJ ZBORIL odgovorio je da je. 
 
ZORAN GAZIBARIĆ nakon što je pozdravio nazočne i slušatelje koji prate sjednicu 

putem medija: „Imam dva pitanja za Gradonačelnika. Prvo pitanje, u kojoj je fazi rješavanje 
problema što se tiče podvožnjaka u Ulici kralja Zvonimira? 

Drugo pitanje, naime imamo pritužbe od stanara Juga III. a, b, c, d, Jug IV. a, b, c i 
stanara bana Josipa Jelačića 4, 6 i 6 a na nepropisno parkiranje vozila u Ulici bana Jelačića. 
Vozila se parkiraju uz sam rub kolnika pa je zbog toga nepregledan izlaz stanarima sa svojim 
vozilima. Ujedno ti vozači sa svojim parkiranjem uništavaju zelenu površinu. Da li Grad 
može nešto poduzeti po tom pitanju?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Mi smo u određenim fazama pripreme dokumentacije za taj dio, za 

Jelačićevu ulicu i vjerujem da će tim rješenjem biti u konačnosti riješen taj problem. U 
međuvremenu mi u ovom trenutku nemamo ovlasti nekoga kažnjavati, međutim uskoro ćemo 
dobiti prometnog redara koji će imati te ovlasti jer je sve stvar policije. Znači, ne možemo 
nikoga kazniti, čak ne možemo ni za uho povući pa malo protresti da tu više ne parkira, 
možemo sugerirati, ali evo uskoro ćemo imati prometnog redara koji će ne samo tu već i 
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mnoge druge situacije rješavati bez policije jer policija radi svoj posao, nažalost previše je 
posla i onda ne stignu možda takve benigne stvari napraviti. 

Što se tiče konačno projekta podvožnjaka, hajdemo reći, uz naše silne pritiske na 
Ministarstvo graditeljstva odnosno na HŽ i na državne ceste, konačno dolazi do rješenja. 
Konačno. Znači, pokrenuli su se i u ovoj fazi napravili su idejni projekt koji obuhvaća novu 
trasu željezničke pruge od Okučana do Nove Kapele odnosno Batrine i mi smo dali svoje 
mišljenje, dali smo sugestije, naravno to je velik projekt koji će biti u sklopu EU financiranja, 
ali bitno je da je pokrenut. Mi ne možemo očekivati rezultate jer ima puno izvlaštenja, ima 
puno tih stvari koje su vezane za imovinsko-pravne poslove pa to određeno vrijeme traje kao 
što traje i dolje naša zaobilaznica faza broj II., ali će ista biti riješena. Ovo se radi, konačno 
smo vidjeli sliku cijelog poteza od pruge, ono što će se raditi, raditi će se novi podvožnjak u 
Zvonimirovoj koji će imati dvije prometne trake 3,2  x 2 metra širine, to znači 6,4 metra širine 
ceste što je dovoljno velika. Inače ceste koje radimo na primjer Zrinskih je bila 5,75 metara 
tako da je to kvalitetan prostor, imati ćemo biciklističku stazu od 2,5 metra, imati ćemo 
nogostup od 2 metra. Drugi dio je, također će se raditi prijelaz preko Prvče, odnosno biti će 
željezničko-cestovni prijelaz preko Prvče ili nadvožnjak koji uključuje ovaj dio projekta, opet 
biti će i nogostup 2 metra širine, prometne trake i tako dalje, jedino što će kod groblja biti 
zatvoren za vozila, znači više neće po novom projektu  neće se moći proći tamo, ali će biti 
pješački i biciklistički nadvožnjak, tako su napisali mi smo to provjerili i ono što će također 
ići je nova konstrukcija postojeće zgrade željezničkog kolodvora s novim sanitarijama, novim 
prostorima za blagajne i sve ostalo. Prema Željezničkoj ulici biti će pothodnik ili podvožnjak 
pješački gdje ćemo ujedno dolaziti na perone, neće se više preskakati već će kao u većim 
gradovima što je poznato. Evo, to je odlična vijest da je to pokrenuto, da se radi projektna 
dokumentacija. Po nekoj dinamici oni bi mogli do ljeta ili prije dobiti lokacijsku dozvolu, 
nakon toga krenuti u izvlaštenje. Kada izvlastite sve onda nije problem više dobiti 
građevinsku dozvolu, ali očekujem početak izgradnje ili nekakvu izgradnju sljedećih nekoliko 
godina jer nam je to jako bitno, jako važno i konačno da li je to potreba, intencija nekog 
drugog, a Grad je zaista svako malo i nazivao i slao, zamolio i bio sam i kod predsjednika 
Uprave Hrvatskih cesta i kod predsjednika Uprave Hrvatskih željeznica i kod Carga i kod više 
ne znam koga, međutim evo donesena je odluka i taj projekt ide i konačno ćemo riješiti to 
pitanje s obzirom na sadašnji podvožnjak koji je kakav je najgora točka i najbolnija točka 
ovoga grada, međutim 2016. godine kada smo ga htjeli is financirati, kada smo imali 
partnerstvo s Županijskim cestama, s HŽ Infrastrukturom, nekakvih 20.000.000,00 kuna je 
bilo riječ o tome, oni su čak bili spremni i da krenemo u to jer smo ishodili građevinsku 
dozvolu koja je bila negdje oko 700.000,00 kuna, međutim onda se pojavio plan za jednog 
dana, to znači prije pet godina, za novu kompletnu trasu. Oni u tom trenutku nisu, da smo išli, 
da smo napravili nadvožnjak možda bi ga danas rušili, hajdemo reći, jer je bilo pitanje gdje će 
ta treća linija, gdje će doći, da li će doći preko, prije nadvožnjaka, poslije nadvožnjaka i onda 
se tu stalo, međutim pokrenulo se i što je odlična stvar konačno da riješimo taj problem.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorima? 
 
ZORAN GAZIBARIĆ odgovorio je da je. 
 
LJILJANA PTAČNIK nakon što je pozdravila nazočne kao i sugrađanke i 

sugrađane: „Ja imam dva pitanja. Odmah na početku jedno pitanje se odnosi na komunalnu 
djelatnost, na visinu komunalne naknade. 

Drugo pitanje je pitanje koje se odnosi na Dječji vrtić. 
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Prošli mjesec smo svi dobili nove odluke i račune za komunalnu naknadu. Pitanje je 
vrlo jednostavno. Zašto i na temelju čega je poskupjela komunalna naknada i što će se iz te 
komunalne naknade financirati? 

Račun, moj je poskupio za 1,49 eura, to je tu negdje oko 10,00 kuna ako govorimo u 
valuti koja se više ne koristi, u ovo vrijeme sveopće inflacije i poskupljenja, a pogotovo u 
onom dijelu grada s kojeg ja dolazim gdje je mahom starije stanovništvo, dakle umirovljenici, 
10,00 kuna ili 1,50 eura mjesečno nije baš tako neznatna stavka. Račun za komunalnu 
naknadu sastoji se od dvije stavke, to je komunalna naknada, sama komunalna naknada i 
naknada za uređenje voda. Taj dio, naknada za uređenje voda se nije mijenjalo, kažem 
mijenjala se komunalna naknada. Što će se financirati iz povećanja komunalne naknade? 

Drugo pitanje, dakle drago mi je čuti da Grad ostvaruje višemilijunske prihode, da je 
financiranje Grada u značajnome plusu, Gradonačelnik kaže da postavlja pitanje kako ćemo u 
što ćemo? Mi imamo konstantno prijedlog unatrag godine dana od kada poskupljuje Vrtić, 
znamo da je Vrtić poskupio za 50 posto, da smo vijećnici Hrvatske demokratske zajednice 
kao i vijećnici Socijaldemokratske partije bili žestoko protiv poskupljenja Vrtića. Vrtić košta 
100,00 eura po djetetu. Prijedlog je ili pitanje razmatra li se mogućnost, a u sklopu ovih 
višemilijunskih prihoda veće subvencioniranje Grada u cijeni Dječjega vrtića što će u 
konačnici značiti manju cijenu za roditelje kao jedna od dobrih demografskih mjera u Upravi 
grada.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Zahvaljujem kolegice, mi smo na ovoj sjednici Gradskog 

vijeća donosili Odluku o povećanju vrijednosti boda za komunalnu naknadu. Bilo je rasprave 
oko toga, izvolite Gradonačelniče slobodno.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolegice Ptačnik, hvala Vam na pitanjima. Na osnovu čega je 

došlo do povećanja komunalne naknade? Na osnovu Odluke ovog Gradskog vijeća u 11. 
mjesecu. Znači, o tome smo pričali ono kada smo imali prezentaciju, mislim da je otprilike 
šest posto došlo do povećanja. Uzmite šest posto, a zadnjih 25 godina ni lipe gore, ni lipe 
dolje. Koliko je prije 25 godina nešto koštalo, koliko je litra benzina koštala tada dizela, 
eurosupera, koliko danas košta? Mi smo to morali povećati zbog određenih stvari, a sav taj 
novac koji dobijemo od komunalne naknade ide za održavanje javne rasvjete i financiranje i 
ide u našu tvrtku Eko kong na održavanje cesta, ulica nerazvrstanih i tako dalje. To Vam je 
sve napisano u Programu održavanja komunalne infrastrukture koji Vam je priloženo 22. 
prosinca prošle godine donijeli Proračun, izglasali Proračun sve je napisano tamo tako da 
slobodno pogledajte imate i to i na našim stranicama, imate ovdje i direktora koji Vam 
slobodno može reći o čemu se radi, kako se radi jer s tih šest posto oni dobivaju ono što 
dosada nisu imali, a Vi znate da smo mi svake godine morali rebalansirati njima na kraju 
godine jer pogotovo prošle godine jer je došlo do strašnog povećanja građevinskih materijala, 
strašnog povećanja usluga koji oni koriste sa strane i jednostavno da bi firma bila održiva, a 
najviše se prislanja na Grad, malo na ostale usluge, mi smo morali povećati za šest posto 
komunalnu naknadu koja je otišla tako kako je. Evo, Vi ste točno rekli 1,43 eura i to je to, bez 
toga ne bi mogli funkcionirati, ne bi mogli imati taj grad ovako lijepo očuvan i održavan na 
način kao što i imamo jer morali bi raspustiti 20 posto ljudi i tko bi onda radio, ja to ne znam 
ustvari. Ne možemo, ja sam protiv toga, da pitate jesam protiv, jesam, ali sam svjestan 
situacije i jesam. Ne želim imati nerede, moramo se prilagoditi. Pogledajte koliko je sve 
ostalo otišlo, nažalost, to je tako. 

Isto što se tiče Vrtića. Nije došlo do poskupljenja 50 posto već je došlo do povećanja 
cijene od 25 posto, bilo je 600,00 kuna, mi smo povećali za 150,00 kuna, znači 25 posto. 
Nitko ne pita je li mog kolegu načelnika Agu u Rešetarima da je kod njih 100,00 eura već 
duže vrijeme koliko sam čuo, nitko ne pita okolo da su daleko veće cijene od Nove Gradiške, 
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nažalost mi smo od 2016. godine kada imam uplive u financiranje naših vrtića, mi smo za taj 
Vrtić osiguravali negdje oko 2.500.000,00 kuna da bi zadnjim Proračunom preko 
5.000.000,00 kuna. Znači doslovno ovo je sto posto, ovo je sto posto otišlo. Imali ste odlične 
kritike prije nekoliko godina koliko se sjećam zašto nemamo u Vrtiću socijalnog radnika, 
zašto nemamo zdravstvenog radnika, zašto nemamo pedagoga, zašto nemamo psihologa, 
kakav je to Vrtić? Sve smo zaposlili, imamo te stručnjake, oni ne žive i ne rade od zraka već 
žive od svojih plaća. Morali smo prilagoditi to sve skupa. Prošli tjedan smo imali sastanak sa 
šest načelnika koji smo objedinjeni zajedno u taj Vrtić i idemo na projekt prema Ministarstvu 
gdje ćemo dodatno biti financirani zbog nove ideje udruživanja. Konkretno, imamo 
udruživanje Turističke zajednice Grada Nove Gradiške i Turističke zajednice Cernika u 
određenim projektima i dobijete nepovratna sredstva. Našim udruživanjem koje već postoji, 
mislim sve te općine koje su u sklopu našeg Vrtića, to već traje godinama i godinama, mi 
ćemo dokazati to udruživanje vrlo lako, poslati ćemo tamo i nama će biti otprilike, dobiti 
ćemo značajna sredstva sufinanciranja, nakon toga što vidimo gdje smo, što smo, ali morate 
priznati i koliko je otišao telefon, koliko je otišao samo plin, djeca ne smiju biti na hladnome, 
je li tako? To mora biti ugrijano, mora biti dobro kako već je da bi djeca funkcionirala. Mene 
jedino veseli činjenica da u sedmoj godini mandata da nismo dobili ni jednu kritiku na rad, 
ozbiljnu kritiku na rad odgajateljica, da ne daj Bože što dogodilo se, nitko ne govori o 
njihovom radu, a vi kada ostavite dijete osam sati u Vrtiću vi zaboravite na to. Moja djeca su 
sva prošla to i odgajateljice, tete, kojima su bile, bile su duže s mojom djecom nego ja osobno 
ako isključimo spavanje, nego roditelj, tako da treba dati maksimalnu podršku tim ljudima, 
podrška i kroz povećanje njihovih plaća, povećanja koeficijenata, podrška je da te plaće ne 
budu 17., 18. nego da budu 6., 7. kako je i u drugim ustanovama i u gradskoj tvrtki. Međutim 
ne možemo, ne možemo, svi živimo zbog tih novčića, zbog tih peneza na kraju krajeva i 
moramo to prilagoditi. Da li sam protiv tog da, da li treba komunalna naknada onda manja? 
Može biti manja, ali onda nemamo što, ne možemo funkcionirati. Vi znate koliko su otišle i 
edukacijske usluge, koliko su otišle, svi morate imati pametne ploče, morate imati laboratorije 
kemijske ovakve, onakve, morate imati informatičku radionicu, sve to košta na kraju krajeva, 
ali mislim da nije povećanje komunalne naknade od šest posto i povećanje Vrtića sa 600,00 
kuna na 750,00 kuna ja znam da postoji određeni problemi, nezadovoljstvo određenog broja 
roditelja što uistinu i je, međutim gledajući što se dobiva za tu uslugu to je puta sto. Naravno, 
mi ćemo provjeriti sada, sad su odobrena ta nova sredstva i da uvedemo neki još dodatni 
socijalni prag kako bi još nekome prepolovili, umanjili ili nešto slično da zaista ljudima koji 
su u nemogućnosti to plaćati da im još pomognemo dodatno. Samo ono što sada znam od 
Ravnateljice kada  smo pitali što se dogodilo, da li se neko dijete ispisalo, da li su roditelji 
bili? Nitko. Znači, nitko, a i ti roditelji zaista moraju znati da je cijena takva kakva je da je to 
zbog njihove djece i zbog odgoja, edukacije, stručnih službi koji moraju biti na toj razini da ih 
dobro nauče, educiraju i onda kada malo izađete u grad kada vidite kada su manifestacije kao 
što je bilo za maskenbal ili nešto slično na maškare ili za ples i za ostalo, vidite da ta djeca 
zaista napreduju i roditelji su zadovoljni i to je najvažnije.  

To je tako, raditi ćemo na tim mjerama pa ćemo vidjeti da li još možemo nešto 
donijeti. Komunalna naknada je takva kakva je i idemo dalje.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Ja se ispričavam na nepristojnosti nečega kada mi ljudi 

odgovaraju ja pažljivo slušam, ali sam tražila po bilježnici kada je bilo zapisano Gradsko 
vijeće, kada smo bili na Gradskom vijeću na kojoj je donesena Odluka o prvom poskupljenju 
značajnom Vrtića sa 500,00 kuna, mislim da je to bilo prije negdje godinu i pol dana, ja to 
samo zbog sebe i svojega računanja i znanja matematike, dakle Vrtić je prije godinu i pol 
dana koštao 500,00 kuna, sada je 750,00 kuna ili 100,00 eura. To je povećanje od 50 posto, 
dakle Vrtić je u odnosu na godinu i pol dana. 
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Ujedno se ispričavam, to mi je bila naravno namjera, čestitati Turističkoj zajednici i 
čestitati direktoru na dobivenim nagradama.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Evo da kažem, da, bilo je jedno određeno vrijeme 500,00 kuna jer 

smo mi dodatnim sredstvima financirali to otprilike 500.000,00 kuna, međutim unazad 15, 20 
godina evo, gledam gospodina Slišurića koji tu ni kriv ni dužan u njegovo doba je bilo također 
600,00 kuna i gospodina Mikšića i Vukovića i tako dalje i onda smo mi u jednom periodu od 
godine, godine i pol dana uspjeli to spustiti na 500,00 kuna, međutim onda se već pojavila 
velika rupa jer kažem, mi financiramo 2016. 2.500.000,00 kuna Vrtić, Grad, novci gradskih 
obveznika, poreznika, danas je to preko 5.000.000,00 kuna, 5.100.000,00 kuna ili 
5.200.000,00 kuna. To je puno. I sada još imamo tih 500.000,00 kuna koje smo, znači to bi 
bilo 5.500.000,00 kuna, 5.600.000,00 kuna, 5.700.000,00 kuna. Ne možemo sve, Grad će 
preuzeti najveći dio obola, a znate li koliko bi onda bila stvarna ekonomska cijena kada svi ti 
ljudi koji rade, knjigovodstvo, računovodstvo, održavanje, hrana i sve ostalo? Preko 2.000,00 
kuna. Grad financira svakom roditelju 200,00 eura, da bi roditelj dao 100,00 eura. To je 
podatak, to je fakat, to je činjenica, to je to. Znači, da bi to funkcioniralo to bi trebalo biti oko 
300,00 eura čak i više. Grad daje 200,00 eura i moli roditelje da budu 100,00 eura i još 
tražimo mogućnosti sufinanciranja malo da to bude još možda malo manje, koji eurić manje.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorima? 
 
LJILJANA PTAČNIK odgovorila je da je. 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ nakon što je pozdravio nazočne i slušatelje koji prate 

sjednicu putem medija: „Imam dva pitanja i jedan prijedlog za našeg Gradonačelnika i 
njegovu Upravu. 

Prije toga rekao bih, ovdje vrlo često na ovoj govornici čujemo, vrlo je jednostavno u 
životu čuješ ili pohvale ili kritike. Ako loše radiš nemoj biti ljut što si dobio kritiku, ako dobro 
radiš dobiješ pohvalu. Imamo ovdje najljepši Advent u Hrvatskoj, imamo nagradu gospodinu 
Đaniću i ostaje nam čestitati tako vama na tim nagradama koje ste dobili i vašem dobrom 
radu.  

Prvo pitanje je poštovani Gradonačelniče i sami ste rekli u Vašem jednom od 
odgovora, prodali ste dosta zemlje u Industrijskom parku, te ste raspisali Natječaj za još. 
Cijena tog zemljišta je primamljiva našim poduzetnicima što je dobro što će ih privući u našu 
Industrijsku zonu, međutim to zemljište još nema komunalne infrastrukture dakle ovi koji su 
kupili nemoguće im je doći, odnosno bilo što početi do tih svojih posjeda. Kada planirate 
krenuti sa izgradnjom te komunalne infrastrukture u ostalome i pristupnih cesta koje čine tu. 

Drugo pitanje, slušajući ovdje led-display 110 cm, šank, veliki display ovdje, projekt 
ondje, onda se vratim prije jedan, prije tri tjedna nakon jednog napornog tjedna otišao sam u 
Dom Prvča na jedan rođendan. Moram reći da mi je tamo gospodine Gradonačelniče, bilo 
vrlo neugodno, vrlo neugodno jedno iskustvo. Onda su mi rekli prvo s vrata da kolega 
Marijan Radić i ja kao dvije kile soli sjedimo ovdje u ovoj Gradskoj vijećnici jer doista Prvča 
nije dobila ili ne dobiva gotovo ništa. Kada sam došao kući nisam dugo zaspao, malo sam 
analizirao, vrtio sam sve po glavi, kada se malo odvrti doista Prvču spominjemo kada je 
pročiščivać, spominjemo je ovdje kolega Greiner je više puta spomenuo prilikom Širjana i 
farme također prošlo Gradsko vijeće, tamo imamo Odlagalište, širimo ga na još jednu plohu, 
dovozimo smeće, imamo taj promet koji imamo. Poštovani Gradonačelniče i meni se samom 
čini da smo vrlo malo napravili u toj našoj Prvči. Prodali smo ono zemljište, to nam vrlo 
ozbiljno zamjeraju i iza onu livadu igralište. Jedan od prijedloga koji su naši stanovnici tada 
tu večer rekli pa i ovaj Dom ste uredili, međutim ne po standardima kako ste uredili Dom 
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Mala, Dom Ljupina, Gradsku vijećnicu, kako se uređuju druge stvari i to nam sada 
naplaćujete. Doista, jednom ste mi odgovorili da smo mi u Prvči dobili kuhinju, da je nešto 
uloženo, međutim smatram da zbog svih ovih stvari, odnosno to smatraju naši dolje 
sugrađani, da bi ih trebalo osloboditi od plaćanja tog Doma, da je to jedna od prvih mjera, 
zapravo mjera dobre volje koju bi mi mogli, odnosno Vi i Vaša Gradska uprava donijeti, 
naravno ograničiti ne svaki vikend da to bude, ali međutim razna slavlja koja se dolje 
održavaju kao što su pričesti, krizme, nažalost i karmine što je dolje najčešće, to se plaća. 
Neću uspoređivati kako se druge stvari plaćaju kvadraturu, opremljenost, ali evo zbog svih 
nekakvih ružnih komunalnih projekata infrastrukturnih koji su zadesili nas u Prvči dolje, 
smatram da bi to bilo korektno kao i da stvarno nešto malo više napravimo dolje u tom 
prigradskom naselju u kojem evo kolega Marijan i ja živimo. On ide svaki dan još dublje 
dolje u Prvču, njemu je vjerojatno još i gore.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Gradonačelniče, izvolite. Prijedlog imate od našeg 

Vijećnika.“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Koji prijedlog?“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Prijedlog o oslobađanju, da oslobodimo stanovnike Prvče od 

plaćanja.“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Da oslobodimo tek tako? A tko će prati suđe? Tko će očistiti 

poslije toga? Tko će platiti one klime i svega ostalog? To što se dobije tamo koliko ja znam, 
to ode tim ljudima jadnima koji operu suđe poslije toga, koji očiste, koji…, samo to, na toj 
razini smo i pokušali smo prije da to bude…, svakome smo davali, ne znam kome se to piše u 
Gradu, ja prebacim tamo na Društvene, kod Tome… Ljudi dođu, vesele se do tri ujutro, 
popiju, šampanjac otvore, sve po podu i nestanu. To puno, 100,00 kuna, 200,00 kuna koliko 
bude ne znam, samo zbog toga ljudi moji, mislim, inače je sve besplatno, sve je besplatno što 
se tiče toga i tu ne možemo tek tako reagirati, to su cijene samo da platimo neke ljude koji će 
doći kasnije, koji će doći ujutro u 6.00, 7.00 sati i koji će očistiti i dobiti tu neku crkavicu, 
naknadu za to, ništa drugo. Pogledajte, otiđite negdje drugdje, ni to nije fer što mi to 
dopuštamo, mi nismo registrirani za to, oprostite. Postoje institucije, postoje firme, obrti koji 
su uložili ozbiljan novac da naprave nekakav takav prostor koji vam daju u najam i sada mi 
evo Gradonačelnik iznajmljuje to za ništa, đaba, red je red. S druge strane imate igralište 
novo, je li tako, iza tog Doma. Treća stvar Mjera 7.4.1, dva puta Dom u Prvči u ništa, imate 
kontakte, Vaša ministrica. Rekli ste nam, obećali ste nam pomoći oko toga, dva puta ništa. 
Imamo građevinsku dozvolu, imamo projektnu dokumentaciju, imamo sve, a nemamo 
bodova. Zašto? Ne znam. Drugi rade, pogledajte, svi oko nas rade, dobivaju bez problema. 
Bio sam u odličnom Domu u Lazama, bio sam u odličnom Domu u Cerniku, Rešetarima, u 
svim i rado se odazivam tim udrugama i načelnicima koji vode to i odlično rade i super, 
međutim mi nikako da dobijemo novčić za to, nikako da ga uredimo još više, a imamo sve, 
imamo projektnu dokumentaciju, imamo sve. Žao mi je zbog toga, vidjeti ćemo dalje, naravno 
ne možemo Prvču ostaviti tek tako, ali trudimo se da radimo.  

S druge strane rekli ste, žao nam je svima za parcelu onu, mislim da je ta parcela bila 
što je prodana poduzetniku koji je tamo. To je bila Odluka na Gradskom vijeću, je li tako? 
Mogli ste to reagirati u trenutku, mislim da je i naravno nismo prodali ovako već je bio 
Natječaj, bilo je objavljeno, bilo je sve kao što svaku stvar prodajemo nekretninu tako i to. 
Znači, imali ste i Mjesni odbor na kraju krajeva, je ste Vi predsjednik bili ili zamjenik 
predsjednice, da, mogli ste reći, mi bi Vas usvojili da ostavimo to, znači, ne znam više. 
Naravno, nismo to prodali za ne znam ni ja za što već smo prodali za proizvodnju i taj čovjek 
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koji radi tamo, koji je vlasnik, ja čujem, ako čujem, čujem dobro, ne čujem ništa loše. 
Pomogli smo mu da zaposli još neke ljude da raspolaže s tom imovinom i vidim da rade, da su 
riješili i pročelja i okolo i sve ono, nisam nikada bio konkretno tamo. Da li sam zadovoljan 
Prvčom, nisam, ali evo imati ćemo u vidu i ako bude sljedeći Natječaj vezano za Ministarstvo 
poljoprivrede ja ću Vas moliti za sastanak da nam pomognete na neki način. 

Što se tiče Industrijske zone nemojmo sipati tek tako podatke da ovaj drugi dio koji 
smo prodali da nema nikakvu infrastrukturu, apsolutno ima svaku infrastrukturu. Sjeverna 
strana, evo dobivena građevinska dozvola već za jedan objekt, jedino što će se voda provući 
kroz, ispod raketom, ispod dolje, ali spoj je tamo prisutan i sve je ostalo. Imali smo problem 
od našeg Tehnološkog inkubatora do zapada gdje je sada EJOT, njemačka kompanija i nismo 
imali kanalizacije s obzirom da smo im prodali oko 117.000 km2 zemljišta, obvezali smo se i 
sredstva od zemljišta, odnosno parcele koje prodamo u Industrijskoj zoni isključivo moramo 
iskoristiti u Industrijsku zonu ili okolo za gospodarstvo pa smo oko 1.500.000,00 kuna 
paralelno dok su oni pripremali projektnu dokumentaciju izvodili, mi smo radili s projektnom 
dokumentacijom i izgradili stanicu za prepumpavanje hajdemo reći gdje sada i oni se mogu 
spojiti na kanalizaciju doći, da sve ide tamo prema pročistaču već kako će ići i to je to. Znači, 
i sada da nam se pojavi netko drugi u ovom Natječaja, a nudimo 37 hektara, što god bude htio, 
mi ćemo to s tim sredstvima napraviti, to je tako. Međutim, u fazi smo jedne od tih cesta koju 
spominjete i u fazi ishođenja građevinske dozvole. Čim dobijemo novce idemo s ovime. 
Prodali smo ona tri sokaka što mi kažemo na južnom dijelu, dvije parcele smo prodali odmah 
i odmah smo završili tu cestu prema Betonari, asfaltirali, napravili, tako ćemo i sljedeće. To 
nam je otprilike 500.000,00 kuna i idemo dalje, imamo kako tko dolazi tako im pomažemo i 
radimo, tako da se ne bi netko uplašio da nema infrastrukture i te kako ima, sve je tamo, 
možda preko ceste, ali je tamo, s naše strane ceste. Ako budete imali što, kakvo pitanje, 
slobodno pitajte.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorima? 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Ja bih molio gospodina Sigurnjaka ili njegove 

djelatnike da ovdje kažu točan iznos koliko se plaća Dom Prvča. Nije to samo za oprati suđe, 
to je posebno, možete li reći koliko je točno? Znači 1.150,00 kuna plus čišćenje, 1.000,00 
kuna plus čišćenje. Dakle, čišćenje neka se plaća, svatko će sam oprati, međutim imamo 
1.000,00 kuna koje uprihodovi Grad Nova Gradiška, o tome govorim da oslobodimo. Dakle, 
ne kažemo o čistačici, sve je pet, čišćenje, međutim svi moraju ostaviti Dom u prvobitnom 
stanju, ne može se ostaviti proliven šampanjac, nije se nikada ostavljao, ne govorim za ljude 
koji dolaze iz grada. Mnoge općine poštovani Gradonačelniče, oslobodile su svoje mještane, a 
i za ove ostale domove koje ste dali, koje direktno upravlja Grad nego ste dali da nekakve 
udruge ili netko upravlja, puno su jeftiniji i također imam informaciju, mogu točno saznati u 
kunu za krstitke se ne znam plati 300,00 kuna, za ovo se plati 800,00 kuna, a za ovo se plati 
ovako. Dakle, ne ulazimo u to, to me ne zanima, ja sam mislio na tih 1.000,00 kuna neka se 
plaća čišćenje.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Ispada na kraju da je cijena Doma Prvče nama to 

najaktualniji problem u ovom gradu.“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Ništa, baš su sada tražiti ću za sve, da vidim, baš da se uvjerim i 

sam koliko to košta pa da uskladimo nekakve cijene, ali stvarno treba to nešto i održati, treba 
jednom godiš nje oličiti, treba ne znam ni ja što napraviti, kažem samo zbog toga, a Vi odite 
bilo gdje drugdje da ne navodim sada naše poslovne subjekte pa će te vidjeti.“ 
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ZLATKO ZEBIĆ: „Gradonačelniče, nitko nije spomenuo plin i struju, da se povade 
podaci ovih 1.000,00 kuna Marijan zna, je na granici da pokrije trošak plina i struje. Grijanje, 
i to se može lako povaditi i lako dokumentirati.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Morati ćemo zaista zaključiti diskusiju o cijeni Doma Prvče i 

molim službe da pripreme ovo što je rekao Gradonačelnik cijene domova i režijskih troškova 
ako bude bilo potreba da se korigiraju neke cijene.  

Jeste li zadovoljni sada?“ 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ odgovorio je da je.  
 
SARA ŠEFER nakon što je pozdravila nazočne kao i slušateljice i slušatelje koji prate 

sjednicu putem medija: „Ja imam pitanje za Gradonačelnika. Naime, na prethodnim 
sjednicama smo govorili o radovima u Željezničkoj ulici pa me samo zanima da li su ti radovi 
počeli i u kojoj su fazi?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolegice Sara, hvala na pitanju. Radovi su počeli, Ugovor je 

zaključen 7. prosinca 2022. godine. Ukupna vrijednost radova je 3.754.000,00 kuna, rok 
završetka je do 26. travnja 2023.. Projekt uključuje uređenje Željezničke ulice do Ulice Gaj, 
otprilike to Vam je 320 metara ceste, to Vam je kružni tok kod bunkera, to Vam je 25 novih 
parkirališnih mjesta, 200 metara pješačkih staza, rješenje odvodnje, potporni zid prema 
Šumetlici jer ćemo imati s ogradom, jer će tamo biti parkirano i također evo s Eko kongom 
dogovaramo novu ogradu koja će biti napravljeno, mi ćemo osigurati temelje, s obzirom da 
stvarno su bili ti stupovi za ljuljanje i mislim da ćemo imati jako lijepu priču vezano za tu 
ulicu i to je hajdemo reći početak uređenja tog dijela gada, uređenja dvorane za ceremonije, 
uređenja portala, evo portal je napravljen odmah sada ćemo ulicu napraviti s parkiralištem i 
pripremamo taj veliki projekt ceremonijalne dvorane kako da to napravimo. Naravno, oni su, 
djelatnici Eko konga su dobili jer smo im povećali sredstva za groblje ove godine pa su dobili 
nalog u bilo kojem trenutku kada imaju nekoliko ljudi više da bi mogli dodatne pješačke staze 
urediti u groblju, da bi mogli posaditi nove stablašice ili novo zelenilo tamo i da to bude kako 
treba, kako uistinu zaslužuje taj prostor groblja.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
SARA ŠEFER odgovorila je da je. 
 
Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga Predsjednica Gradskog vijeća 

zaključila je rad po ovoj točki Dnevnog reda.         
   

 
Točka 2. IZVJEŠĆE GRADONAČELNIKA GRADA NOVE GRADIŠKE ZA 2022. 
GODINU 
 

MARIJAN RADIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 
Vinka Grgića nakon što je pozdravio nazočne kao i one koji prate sjednicu putem medija: 
„Raspravljati o radu Gradonačelnika za prethodni period, za prethodnu godinu znači ocijeniti 
da li smo živjeli nešto bolje u odnosu na onu 2021., da li smo bili zadovoljniji, da li smo 
riješili nešto što nam treba u životu za standard? 

Gradonačelnik je najodgovornija osoba u ovome gradu, odgovara za sve to, to je često 
razlika između posla Gradonačelnika i razno-raznih menadžera u tvrtkama koji imaju potpuno 
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drugačiji posao, a ljudi to poistovjećuju često. Ne smijemo to poistovjećivati. Teško je biti 
gradonačelnik, ali još je teže biti uspješan gradonačelnik. Mi u našem Klubu smo njegov rad  
ocjenjivali kroz pet segmenata, pet dijelova.  

Kolegice i kolege, sve počinje ovdje u Vijećnici. Gradonačelnik je taj koji predlaže 
Proračun, mi vijećnici ga usvajamo i donosimo Odluku o izvršenju, zadužujemo 
Gradonačelnika da ono što je predložio, mi korigirali, usvojili, on to mora provesti u djelo. 
Kada prođe godina dana kada se osvrnemo unatrag onda kažemo, Proračun je uspješno 
izvršen, to je mišljenje naše. Tri promjene koje je napravio, takozvana tri rebalansa bila su u 
službi situacija koje se mijenjaju iz dana u dan. 2022. godina je bila turbulentna godina, 
godina rata u Europi prije svega, bilo je puno poremećaja i svega ostaloga, nije to utjecalo 
puno na naš Proračun zahvaljujući prije svega stručnim službama na čelu s Gradonačelnikom, 
to moramo priznati. U ovoj Vijećnici često je, Gradonačelnik je taj koji danas ako se vratimo 
na Aktualni sat i u svim situacijama je taj koji nam odgovara. On se nikada nije pravio pa 
rekao dobiti će te pismeno, izbjegavao, tu se moramo svi složiti da ovom čovjeku moramo 
reći hvala bili ste kooperativni, mi smo surađivali. 

Drugi dio njegovog rada gledamo kroz javne nabave i izgradnju. U 2021. godini u 
Gradu su provedene 11 javnih nabava, od toga 9 je završilo potpisivanjem ugovora, jedna 
javna nabava je vraćena, poništena, radi se o prevelikim troškovima većim od predviđenih i 
9., odnosno 11. bila je ona koja se odnosi na plin. Svima vama je poznato da je privatni 
distributer bio dobavljač plina za grad, za sve nas, da odlukom Vlade Republike Hrvatske to 
postao HEP, pa ta nije imala smisla i ta je nabava povućena. 

Kada gledamo rezultat javne nabave u 2022. godini imali smo nekoliko vrlo bitnih i 
važnih zahvata od naselja Zrinskih preko nabave kompaktora i svega ostaloga, ali prave 
benefite, rad javne nabave i ovoga Gradonačelnika su započeti radovi i poslovi u 2022. koji se 
danas rade pa smo danas na Aktualnom satu, da se ne ponavljam, čuli da imamo četiri 
gradilišta u ovom našem gradu. Znači, malo je gradova ne veličine Gradiške nego veličine 
Požege i većih koji imaju toliko u pasivnom dijelu godine četiri gradilišta, to je znači 
Željeznička, Tržnica, kružni tok Paun i NK Sloga. Vrijednost tih radova je negdje oko 
otprilike nešto manje od 2.000.000,00 eura, sada govorim u eurima zato što je ovo godina 
eura, s PDV-om to je gotovo 2.500.000,00 eura, a u prošloj godini proveli smo nabavu u 
vrijednosti 18.500.000,00 kuna, vrijednost procijenjena, a ugovori su zaključeni na 
18.100.000,00 kuna, znači i u tom se dijelu radilo odgovorno, transparentno i mora se odati 
priznanje i stručnoj službi i Gradonačelniku da su to vrlo uspješno izveli. 

Sljedeće što je vrlo bitno to je rad naših gradskih tvrtki i rad naših ustanova. Mi 
imamo četiri gradske tvrtke, imamo tri koje su sto posto vlasništvo naše, to je Industrijski 
park, to je CEKOM i to je Eko kong. Imamo jednu, Odlagalište koji dio smo vlasnici 92 posto 
i ona peta, najveća, Vodovod zapadna Slavonija koje smo mi u vlasništvu 44 posto. 

Ono što bih htio ovdje naglasiti, inicijativom ovog Gradonačelnika po prvi puta u 
2022. godini nadzorni odbori su dobili naputak da svaki mjesec raspravljaju o poslovanju 
gradskih tvrtki što nije bila praksa do tada, to je postao sada standard, taj smo standard imali 
samo u Odlagalištu, a sada je uveden za sve gradske tvrtke. Znači, svaki mjesec raspravljate o 
poslovanju financijskom, organizacijskom, inom, donosite zaključke, odluke koje direktori 
moraju provesti. Što smo dobili? Dobili smo uspješno poslovanje naših tvrtki, dobili smo i to 
da neki nisu mogli pratiti taj tempo, nisu mogli da odgovore zadatku pa su jednostavno, išlo 
se u hodu i mijenjalo se i tako dalje. To se smatra vrlo, vrlo uspješnim. 

Što se tiče gradskih ustanova od Vrtića do Turističke zajednice da ne spominjem sve 
ostale, Gradonačelnik je uvijek bio senzibiliziran pa onda kada su bile situacije, pogotovo u 
Vrtiću, da nema dovoljno sredstava, uvijek je našao načina da se i to is financira na jedan 
pravi način da ne bi bilo ugroženo poslovanja, odnosno da bi mogli normalno funkcionirati. 
Ono što je vrlo bitno za svaki grad, a počne davati rezultate u 2022. godini, to su EU i državni 



21 
 

fondovi. Mi kao članica Europske unije imali smo prije mogućnosti, priliku da godinama prije 
koristimo pred pristupne takozvane fondove, nažalost u ovome gradu takav Odjel nije 
postojao. Ovaj Gradonačelnik je uveo prije par godina svojim dolaskom taj Odjel u ovaj naš 
Grad, a pravi rezultati tek sada u 2023. godini se vide. Ovdje smo raspravljali o Biosol-u od 
pola megawata foto naponskoj elektrani u Industrijskom parku, razgovaramo o Biosolplus ili 
Biosol II. od 1 megawat, ali naša Tržnica vjerojatno je ne bi mi radili jer ne bi imali sredstava 
da ne postoje fondovi. Dobar dio je financiran i nemojmo zaboraviti, najveća investicija u 
ovome Gradu je CEKOM. Nekada je to, ja sam znao reći ovdje, bila aglomeracija Grad Nova 
Gradiška - Cernik – Rešetari, ona je sada nešto veća nego CEKOM, ali ono je bilo dvije 
općine plus Grad, ovdje je sam naš Grad. To su velike stvari, značajne i u svakom slučaju za 
pohvalu. 

Društvene djelatnosti ovoga Grada koje vodi naša Stručna služba, a odgovorna osoba 
je Gradonačelnik, ja bih vas podsjetio, prije sedam, osam godina u jednom segmentu, a koji se 
zove sport, dolaskom neke nove vlasti taj dio spušten je negdje bio na 100.000,00 eura ili 
ondašnjih 750.000,00, 800.000,00 kuna, danas je to negdje oko 2.000.000,00, samo taj dio 
spominjem. 

U svakom slučaju naše ustanove su počele biti u funkciji građana. Kada govorim to, 
evo svi smo ovdje čestitali pa se i ja pridružujem čestitkama našoj direktorici na ovom 
priznanju, nekada smo Turističku zajednicu imali u ovome gradu sličnu mnogim gradovima 
koji je imaju. Imate direktoricu, ured, imate taksu, ono što prespavaju ljudi plate nekakvu 
taksu, ona se pokrije nekakvom plaćicom, sveti Nikola uzme štap, podijeli malo bombona, 
Djed Mraz onako malo, neki čičica obučemo ga, jadan smrzne se, podijeli po koji bombon, to 
je bilo sve. Mi danas, ne da laskam Direktorici, našoj Predsjednici, ne da laskam 
Gradonačelniku, govorim činjenice, smo Grad o kojem se priča i na malo većoj razini  u malo 
većim gradovima, malo većim institucijama, vjerujte mi. Sve to kada sublimiramo na kraju u 
našem Klubu kažemo hvala Gradonačelniče bili ste uspješni, hvala svima i ovaj ćemo 
Izvještaj o radu za 2022. godinu mi podržati.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmatrao je Izvješće o radu Gradonačelnika 
Grada Nove Gradiške za 2022. godinu i neće ga podržati. 

Mi smo ovom Izvještaju pristupili vrlo trezveno i štreberski stavku po stavku. Za 
razliku od uvaženoga vijećnika Marijana Radića mi nećemo ovdje govoriti u hvalospjevima 
nego u činjenicama. Dakle, zakonska je obveza podnijeti Izvješće, to je nešto novo nismo to 
do sada imali, pretprošle godine nije bila zakonska obaveza donijeti Plan rada 
Gradonačelnika, vrlo teško je uspoređivati Izvješće ukoliko nemamo Plan rada jer na temelju 
onoga što je planirano možemo govoriti o tome što je izvršeno, ali to je splet okolnosti. 

Posebno ćemo se referirati na stranicu 8. i 9. Izvješće o naplati komunalne naknade. Iz 
priloženoga je vidljiv kontinuirani rast prihoda u navedenih šest godina, dakle od 2016. te 
naplata iznad sto posto u svih tih proteklih šest godina. U isto vrijeme Grad je preuzeo naplatu 
vodne naknade od Hrvatskih voda. Njihov postotak naplate je 2017. je bio negdje oko 70 
posto, a Grad je 2021. na toj poziciji ostvario prebačaj od pet posto. Kako se ostvaruje naplata 
prihoda iznad sto posto ako zaduženje proizlazi iz Rješenja tako da 2021. godine sigurno nije 
provedena ovrha za nešto iz 2016.. Osim toga, prošle godine je donesena Odluka o povećanju 
vrijednosti boda približno 17 posto uz obrazloženje da od 2003. nije bilo korekcija, te da je u 
tom razdoblju inflacija bila tu negdje 45 posto prema Državnom zavodu za statistiku. Kada se 
na tih 45 posto doda prošlogodišnjih 11,9 posto dođe se do 57 posto inflacije uz napomenu da 
sada zbrajamo kruške i jabuke. No, s druge strane prihod Proračuna na stavci komunalne 
naknade je u šest godina porastao tu negdje oko 60 posto, a kada se na to doda povećanje 
vrijednosti boda od 17 posto proizlazi da će prihod od stavke komunalne naknade u Proračunu 
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u 2023. godini biti dvostruko veći nego referentne 2017. godine, a ako naplata bude 110 posto 
hoće li se u tom slučaju i komunalni standard udvostručiti, odnosno hoće li se komunalna 
naknada smanjiti za ovo povećanje? 

Stranica 11. iz Izvješća o provedenim nabavama, ne zna se je li onda na kraju završena 
fasada na Društvenom centru ili nije? Naime, piše da je investicija završena, a na gradilištu 
stoje najloni, vise kablovi, jesu li radovi izvedeni u roku ili nisu, je li napravljena primo-
predaja ili nije. Ako će se izvođaču naplatiti penali ili bankovno jamstvo za neispunjenje 
ugovornih obveza, koliko će to iznositi? Odgovor da će penali biti veliki nije odgovor jer je 
visina ugovorne kazne definirana Ugovorom o izvođenju radova na pet posto vrijednosti 
ugovora bez PDV-a, a obračunava se u vrijednosti od jedan promil po danu zakašnjenja što bi 
značilo ako je zakašnjenje veće od 50 dana, naručitelj ima pravo raskinuti Ugovor i naplatiti 
jamstvo za uredno ispunjenje Ugovora. 

Na strani 10., kružni tok Paun, nalazi se na križanju dviju županijskih cesta pa je 
nejasno s kojim iznosom u radovima sudjeluju Županijska uprava cesta, a s kojim udjelom 
sudjeluje Grad? 

U stavci gospodarenje otpadom navodi se da su aktivnosti vezano uz sanaciju 
Odlagališta, intenzivirane 2020. kupnjom zemljišta za izgradnju nove plohe. Nejasno je, dakle 
nije navedeno od koga je kupljeno zemljište i po kojoj cijeni, a u Gruntovnici stoji da je Grad 
kupio zemljište od Odlagališta d.o.o., a ovi od fizičke osobe prije toga. 

Dakle, dalje navodimo popis i novih investitora i prodanog zemljišta u Industrijskom 
parku 2022. godine. Ne spominje se firma Only men stuff iako je 27. 7. 2022. u Gruntovnici 
proknjižen Ugovor na ime te firme. 

Nadalje, u Izvješću se ne spominje nabava vozila, mi smo oko toga vozila već jednom 
ili dva puta postavljali pitanje i kako je vozilo nabavljeno za 35.202,00 eura. Natječaj je 
pokrenut u prosincu 2022., dakle to nije električni automobil koji se spominje i navedeno je 
da košta 153.000,00 kuna jer je to bila kupnja novog vozila Renault Twingo, elektric-sem, 
dugačak je pa smo si i to dali truda, 361,5 cm, a po specifikaciji je traženo hibridno vozilo 
dužine između 490 i 494 cm. Evo, slijedom svega ovoga navedenoga, Klub vijećnika 
Hrvatske demokratske zajednice neće podržati ovo Izvješće.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ nakon što je pozdravio nazočne i čestitao slavodobitnicima: 

„Nisam se mislio javljati po ovoj točki, ali me ponukao govor gospodina Radića koji je bio 
vrlo nadahnut međutim izgledao mi je u jednoj fazi kao nekrolog Gradonačelniku što baš nije 
nešto dobro. 

Naime, kada govorimo o uspjesima ili neuspjesima, recimo rezultatima 
Gradonačelnika, u svakom slučaju iza tih rezultata stoji ovo Gradsko vijeće, stoje i 
ministarstva nadležna za pojedine djelatnosti, stoje naravno i županijske službe. Često u 
narativu Gradonačelnika, a i još nekih kada odgovaraju na naša vijećnička pitanja, kažu to su 
vaši ministri, znači nema vaših i naših ministara, ima ministara u Vladi Republike Hrvatske. 
Vi javite vašem ministru, pomozite da dođemo do vašeg ministra. Gradonačelnik kao saborski 
zastupnik dakle ima sva otvorena vrata svih ministarstava, ima otvorena vrata i Hrvatskih 
šuma i Hrvatskih cesta i Hrvatskih željeznica i da ne nabrajam, Hrvatskih voda i tako dalje i 
tako dalje, tako da nema nikakve potrebe za takvim narativom i za takvim tipom odgovora jer 
je jasno s koje pozicije Gradonačelnik može djelovati, a to je s pozicije zastupnika u 
Hrvatskom saboru. Mi sada ovdje možemo raspravljati o onom Izvješću iz Sabora koliko je 
aktivan i koliko nije aktivan, ali to sada nije tema, tema ni ovog Izvješća ni mog javljanja 
samo želim reći i podvući da se zaista treba sinergijski djelovati u svim ovim aktivnostima 
koje radi Gradonačelnik i ovo Gradsko vijeće i kada se djeluje sinergijski i bez fige u džepu 
može se doći do rezultata. 
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Ja osobno čestitam na određenim rezultatima koji su de facto postignuti, mi tu ne 
možemo reći da nisu, međutim kada govorimo o tim rezultatima moramo biti ponosni i na 
sebe, ali moramo biti ponosni i na kompletnu vertikalu u hrvatskoj Državi jer ne možemo 
sami uspjeti bez viših tijela, bez onih koji donose konačne odluke pa zvali se oni SAFU ili već 
koje skraćenice jesu, sve su to državna tijela koja omogućuju i ovom Gradonačelniku i ovom 
Gradskom vijeću, ali i svima u Republici Hrvatskoj da napreduju. Taj napredak je vidljiv, 
vidljiv naravno ne samo u Novoj Gradiški nego i mnogo više u nekim drugim gradovima i 
županijama, no dobro idemo u svakom slučaju naprijed, treba tako nastaviti i treba, kažem, 
sinergijski djelovati bez podbadanja naši i vaši ministri, imamo jednu Vladu, jedno 
Ministarstvo, jednu Državu, a to je Republika Hrvatska, a naših i vaših ministara nema i nije 
ni bilo i neće ni biti.“ 

 
MARIJAN RADIĆ: „Kratko bih se referirao još u nekim stavkama. Pod 1., 

komunalna naknada. Do prije godinu i pol dana odnosno dvije, zakonom Republike Hrvatske 
je to bio prihod jedinice lokalne samouprave što je i sada, ali strogo namjenski. Znači, sve što 
ste naplatili morali ste uložiti u infrastrukturu komunalnu toga grada. Kao vijećnik koji je više 
godina ovdje, više mandata, ta vam je cifra iznosila 4.700.000,00 kuna, 4.800.000,00 kuna, 
4.900.000,00 kuna u to vrijeme. Da opet ne ispadne, želim argumentima ovdje raspravljati, da 
dižem ili hvalim nešto, govorim činjenice. Dolaskom ovog Gradonačelnika napravila se 
revizija da se vidi što je to, da li je moguće da 5000, 5500 kućanstava u ovome gradu svake 
godine ima isti prihod, da vidimo što je s nenaplaćenima, pa smo došli do zaključka, došao je 
Gradonačelnik da jedan dobar dio ljudi to ne plaća. Znate zašto? Jer po zakonu nakon tri 
godine to se otpisuje, ne utuživo je pa razno-raznim situacijama, pa da ne kažem 
makinacijama mnogi su u ovome gradu tako lijepo se kapitalizirali, govorim o onima  koji su 
se bavili raznim obrtima, pojedincima i tako dalje, jer tužbe nije bilo, opomene nije bilo, oni 
lagano to, a Grad je patio. 

Dolaskom nove Uprave, dolaskom nove osobe na čelo toga Odjela, stvari su se 
rapidno počele mijenjati i prihod je počeo rapidno rasti. Zakonodavac je promijenio Odluku i 
rekao, više to nisu strogo namjenska sredstva nego se mogu upotrijebiti i u neke druge 
djelatnosti pa je dio, između ostaloga i vjerojatno otišao u sanaciju standarda, odnosno 
poboljšanje standarda Dječjeg vrtića od ovdje već spomenutih službi koje smo uveli ljudima i 
tako dalje. To sam htio reći što se tiče toga. 

Nemojmo zaboraviti da u ovome Gradu nismo imali jedanaest, dvanaest godina 
bazena. Lani smo ga dobili. Cijena po lanjskoj valuti 15.000.000,00 i nešto tisuće kuna, ovdje 
je direktor neka me ispravi ako lažem. Kada su došli relevantni ljudi kada smo otvarali bazen 
onda je procjena bila da je to vrijednost tog objekta 30.000.000,00 kuna do 35.000.000,00 
kuna, a vi sada recite  da to nije zasluga ovoga čovjeka koji ne samo što je u kampanji to 
obećao, ne samo što je to dao građanima nego je inicirao i potencirao i zaduživao ovoga našeg 
direktora da to mora realizirati i mi danas imamo jedan od ljepših bazena, govorim u zapadnoj 
Slavoniji. To su činjenice. 

Kolega Bećireviću, Vi i ja živimo u Prvči, u nekim stvarima se odmah slažem s Vama, 
imamo problem otpadnih voda. Općina Rešetari, Općina Cernik usput da i to kažemo kod 
raspodjele teritorijalne koja je učinjena davno prije 1990., te dvije općine zajedno imaju preko 
200 km2, mi imamo nekih 50.-tak km2, ali sva voda da ne kažem malo težu riječ, se slijeva u 
naš potok Šumetlicu, u Prvču. Zahvaljujući aglomeraciji Nova Gradiška – Rešetari – Cernik 
mi smo pročistače u prošloj godini završili 49.942.000,00 kuna i istina i Bog nismo mi 
vlasnici, mi smo 44 posto vlasnici, ali zahvaljujući i naporima, a nemojte zaboraviti kada je 
počela cijela priča ovaj čovjek je bio vođa opozicije. Ovaj čovjek je tada rekao sljedeće za 
jednu drugu stvar koju morati ćemo na ovom Vijeću promijeniti, ne samo on nego i mi 
vijećnici, tada smo donijeli jednu populističku mjeru dodvoravajući se ne znam kome, 
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vjerojatno biračima, pa smo rekli ovako; ako gradi kuću, ne prvu, petu kuću Marijan Radić 
ima četiri, radi petu od 1.000 kubika, platiti će komunalni doprinos 1.000,00 kuna, jedna kuna 
komunalni doprinos, ali onda kada Marijan to napravi, Marijan hoće da ima vodu, struju, 
asfalt i sve ostalo. Interesantno i Marijan to sve i dobije i to će morati mijenjati. Malo sam 
više govorio, ja se ispričavam Predsjednice, pustili ste me malo više, ja se ispričavam, s ovime 
ću i završiti.“ 

 
VLATKO GREINER: „Samo ću se kratko referirati na uvaženog kolegu Slišurića. Ja 

politiku pratim malo duže nego što djelujem u politici, ali sjećam se 2010. godine Vaš 
kandidat za gradonačelnika, jedna rečenica mu je bila stalno u ustima i to mu je bio glavni 
slogan „politička vertikala“, glasajte za mene jer imamo bolje odnose s političkom 
vertikalom. Mislim da to govori dovoljno.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Htio bih se samo vratiti gospodinu Slišuriću da kažem neko svoje  

mišljenje i zapažanje više, na kraju krajeva iz toga proizlazi i stav moj, a i referirati ću se, 
neću na sve, ali ću ovako na ključne nekakve stvari što je ispred Vašeg Kluba izneseno. 

Mislim, što da Vam kažem. Mi kada, kandidiramo na ozbiljne europske fondove u 
principu nemamo problema. U principu prolazi, daj Bože da prođe i ovo, ali u principu prolazi 
i rijetko kada ne, a kada su riječi o fondovima na lokalnoj, na nacionalnoj razini tu se ubacuju 
neki sistemi najbrži prst, pa najbrže ono, najbrže ovo, mi smo tu imali, imamo pet računala na 
jednom mjestu, svi smo tapkali onako u sekundi, ma ne možeš proći brate, nema šanse i sada 
se to na kraju krajeva otvara i vjerojatno će biti to vrlo ozbiljna i vruća tema u sljedećem 
periodu gdje će vjerojatno mnogi na tome i odgovarati. I to se svede ide na ove lokalne, 
nacionalne fondove tipa Mjere 7.4.1. ili neke druge gdje mi jednostavno ne možemo 
konkurirati, ne prolazi nam ništa, tu me drži taj dojam da sam to rekao zašto netko prošeta se 
gore do ministra, štipne ga za sako, pomozi prijatelju i znam da je bilo priča da su se na 
koljenu mijenjali bodovi, bodovanja i sve ostalo, to je tako nažalost. I zato ja kažem, pa 
pomognite nam, otiđite tamo, taj Dom ostaje prvenstveno Vama gospodine Bećireviću i 
ljudima u Prvči, ja ću uvijek biti gost rado ako me netko pozove, ali to ostaje i poslije mene će 
opet to biti Dom u Prvči i koristiti će ga Grad, odnosno stanovnici i to je to na kraju krajeva. 
Borimo se za naše, to što sam ja tu sada, eto jesam pa biti će, neće biti i tako dalje, tu je dojam 
koji je takav. Gospodin Vlatko Greiner isto često puta se govori o tome, a kada je netko na 
vlasti to svi koriste. Nije samo riječ o Hrvatskoj demokratskoj zajednici, to koristi netko 
drugi, mi smo vertikala i biti će vam lakše. Nažalost naš Grad uvijek je bio kontra, nikada nije 
bila vertikala, ako je vertikala bila lijeva, ovdje centrala je bila desna i obratno i nemamo 
sreće, a opet smo jedan od najboljih, najkvalitetnijih gradova u Slavoniji i Baranji, o tome 
govorim. Sve to ima svoje i ako možete pomoći biti će mi drago jer radimo za Grad. S druge 
strane kada već spominjemo tim procesima koji će se vjerojatno odvijati i zašto je netko 
dobio, a netko nije, a mi smo jednako dobri ili smo možda čak i bolji, pa ćemo to pustiti, ali ja 
bih i sljedeći Zakon o kaznenoj odgovornosti volio bih odraditi, volio bih ubaciti prijedlog da 
postoji kazna za nečinjenje, Vi to dobro znate što to znači. Vas netko odabere, Vi sjednete, 
dobijete mandat u nekoj udruzi, sportskom društvu, u nekim institucijama što lokalnim, što 
nacionalnim ili na ovom nivou i ne činite ništa i niste napravili pogrešku nikakvu, a prošli 
određeni period konkretno ovdje četiri godine. Nečinjenje, niste napravili ništa, kaže dobar je 
bio. Što je napravio? Zabavljao se, odlično. Nije napravio ni jednu grešku jer nije ništa ni 
radio, pokojni Bandić je rekao, tko radi taj griješi i prirodno je pogriješiti na kraju krajeva. Ja 
sada tu postavljam pitanje, 2017. godine prihod od komunalne naknade je 4.695.000,00 kuna, 
2022. godine 8.131.000,00 kuna, to je 70 posto povećanje, netko tko dođe sa strane iz jednog 
normalnog društva će reći ljudi moji pa vi ste porasli 70 posto, vi se proširili 70 posto novih 



25 
 

domaćinstava, novih kuća, novih zgrada. Ustvari dvije, tri kuće više na jednom brdu, na 
drugom brdu, malo dolje u Jugu i to je to. 

Ja postavljam pitanje zašto nitko od mojih prethodnika nije napravio reviziju 
komunalne naknade, nije podvukao crtu, nije oformio tim ljudi koji su svaki dan imali zadatak 
jednu ulicu kao što naš kolega Marijan kaže imamo 107, 108 ulica i u 107 radnih dana dobili 
kompletno sliku svega. Zašto to nitko nije? I mi to napravimo i to sada nekome ne odgovara, 
iz toga sam zaključio da to baš nije dobro što ja radim. Da ne idem dalje, da vam ne pročitam 
imena ljudi koji su bliski političkim strukturama koji nisu platili lipe, a ja sam jedan od onih 
budala koji deset godina plaćao, ali više. Netko je došao, izmjerio, kaže, oderi ga i ja sam 
deset godina plaćao više, niti mi je to Grad refundirao niti mi je bilo što drugo već kada sam 
vidio, tražio Odluku za mene onda sam donio gospodinu Posavčeviću, sjećam se, uporabnu 
dozvolu sa svim površinama i rekao evo upiši, legalno sve. Aha, pa zašto više, eto zato, tako 
da je bilo to u jednom i u drugom smjeru, međutim puno ljudi nije plaćalo, danas plaća, danas 
negoduje, ali to je tako, zašto bi vi svi plaćali, a netko ne. To nije samo stvar dojma, to je stvar 
i financiranja naših poduzeća Eko konga i ostaloga. 

Izgradnja kružnog toka Paun, ja sam rekao na dobru suradnju što su nam se javili i što 
će sanirati, izvesti sanaciju tog mosta ili iznad Šumetlice, međutim ja moram reći da je to 
poražavajuća činjenica da smo mi sami is financirali građevinsku dozvolu, imate četiri spojne 
ceste od kojih je samo jedna nerazvrstana odnosno u vlasništvu Grada, a tri su županijske. 
Prvo smo ih molili suglasnost da nam daju da možemo is projektirati o svom trošku, pa su 
nam dali, bili su fer i korektni. Onda smo ih tražili da na bazi reciprociteta ako je četiri ceste 
tri su vaše, vi plaćate tri četvrtine, mi plaćamo jednu četvrtinu, na žalost nisu nam dali lipe i 
onda smo ih molili opet da nam daju suglasnost da mi to možemo izvesti u svom trošku, u 
trošku poreznih obveznika ovoga grada iako je tamo HAK, znate da sredstva od HAK-a od 
registracije, najvećim dijelom idu u Županiju, to su ozbiljna sredstva. Dio prireza 12 posto 
koliko već ide u Županiju. Mi bi samo htjeli novci koji su otišli u Županiju da se isti tako i 
vrate ovdje, ako nekome treba još nešto podijeliti malo prostorima koji nemaju pa uzmi, ali ja 
se bojim da takva situacija nije. Pitajte vašeg kolegu Župana kada budete imali sljedeću 
sjednicu Gradskog odbora koliko dobije od Grada i koliko vrati i zamolite da da koju lipu 
više. Tako da mi radimo tih 1.803.801,79 kunu, nemamo ni jedne lipe od Županije, niti jedne, 
a mi radimo njihove ceste, uređujemo njihove ceste. Što to znači sada evo recimo dogodi se 
neka nesreća zato što znak nije bio na svom mjestu, županijska je cesta, tko odgovara? 
Županija, a mi im stavljamo ceste, mi im radimo pješačke staze, mi radimo sve da to bude. 
Tako da, evo opet molim u duhu dobre suradnje i razvoja našega grada da se malo i o tome 
razgovara. 

Što se tiče na primjer evo Robne kuće, fasade, vidite, stoji, tu je. Prošle godine kada 
smo raspisali Natječaj nismo bili vlasnici prizemlja, bili smo vlasnici prvoga kata. Raspisali 
smo Natječaj, ljudi su završili, evo primo-predaja je završena, napravljeno je kako je 
napravljeno i to je to. Sada ovo što sam rekao planiramo u sljedećem periodu u Planu nabave 
napraviti nekoliko i bagatelnih nabava i javnih i tako dalje i one će ići. Taj prizemni dio jer to 
smo kupili pa to ćemo urediti zato su najloni. 

Što se tiče kupnje zemljišta za Šagulje-Ivik dobro ste to rekli zašto je Odlagalište, 
zašto su kupili tu zemlju, a zašto bi onda Grad od njih otkupio? Onako zvuči sumnjivo, što je 
tu? Naime, Grad u tome trenutku nije imao sredstva za parcelu u neposrednoj blizini, susjednu 
parcelu uz naše Odlagalište, nije imao u Proračunu 260.000,00 kuna za kupnju toga. Znate što 
moramo? Moramo rebalans, moramo sjednicu, moramo vas maltretirati, moramo sve živo 
napraviti, najviše Odjel za financije da mi to napravimo. Međutim, prijedlog Nadzornog 
odbora i direktor je bio, Gradonačelniče, imamo dovoljno sredstava kupiti ćemo mi pa ćemo 
onda Vama to ustupiti za ista sredstva iz dva razloga. Da, šest hektara, ni ne znam ni od koga 
smo kupili. Znači, iz dva razloga, jedan razlog je taj što Grad mora biti vlasnik deponije, 
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prošli puta smo im davali ako se sjećate na sjednici Gradskog vijeća suglasnost da oni mogu 
vršiti uslugu tu, međutim bojali smo se da neće netko doći, neki dobar poljoprivrednik i za tu 
male novce kupiti šest hektara, 60.000 kvadrata, oni su kupili, dali su nama, odnosno mi smo 
im u međuvremenu je prošlo vrijeme, mi smo ubacili u Proračun i još jednu stvar što je drugi 
razlog, tražimo povrat od Fonda i dobiti ćemo povrat tih sredstava. Ništa drugo.  

Industrijski park, Only men stuff zašto nije na listi? A, nismo je mi prodali, nije bila 
naša zemlja, evo direktor Industrijskog parka, vlasništvo tog zemljišta znači to je bila 
transakcija o kojoj se trebalo tada debatirati prije deset, dvanaest godina zašto je Grad prodao 
to zemljište i možda iz objektivnog razloga kao što je ovo što je za Odlagalište. Grad je prije 
desetak, dvanaest godina prodao to zemljište Industrijskom parku d.o.o. i to je njihovo 
vlasništvo, oni su raspisali i u njihovom Izvješću za iduću godinu biti će i taj podatak. Mi 
ovdje ne možemo staviti jer to nije naše, ovo je samo što je Grad prodao.  

Imamo dosta tih stvari, imate ovdje gospođo Ptačnik kompletno listu kuda nam odlazi 
komunalna naknada. Ova vrijednost će se pojačati točna tablično, svaka lipa i to odlazi u Eko 
kong. To je to što sam pokušao odgovoriti kratko.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Ja se nadam da ste zadovoljni s odgovorima i pojašnjenjima 

našeg Gradonačelnika. Običaj je da poslije njega više nema rasprave, pa ja zaključujem 
raspravu i stavljam na glasovanje Izvješće Gradonačelnika Grada Nove Gradiške za 2022. 
godinu.“  

 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, 5 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. stavka 1. podstavka 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst  („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je 

 
Z A K LJ U Č A K  

o prihvaćanju Izvješća o radu Gradonačelnika  
Grada Nove Gradiške za 2022. godinu  

 
KLASA: 024-03/23-01/02 
URBROJ: 2178-15-01-23-02 
 
(Izvješće i Zaključak su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio). 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Čestitam Gradonačelniče na radu, sve što ste učinili u 2022. i 

nadam se da će biti još uspješnija 2023.“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Htio sam završiti, ako mi dopustite Predsjednice, znači Proračun 

za prošlu godinu, krenuli smo skromno s 67.000.000,00 kuna da smo ga u konačnosti 
realizirali sa 79.000.000,00 kuna, skoro 80.000.000,00 kuna. To je najveći potez.“ 

 
 

Točka 3. PRIJEDLOG ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnio je Tomislav Sigurnjak, 
dipl.ing.geodezije, v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
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 DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je materijale vezane uz Prijedlog 
odluke o komunalnom doprinosu koje je iznio Pročelnik. Imamo neke, da tako kažem, 
nejasnoće i nedoumice. 

Naime, točno je ovo što je rečeno da radi izmjene pripadnosti nekretnina određenoj 
zoni da dolazi do izmjena i promjene valute kune u euro. Međutim ova godina nije godina 
eura nego je godina paralelnog iskazivanja cijena u eurima i kunama što znači da je u tablici 
koja je na drugoj stranici, dakle gdje su iskazani paralelni ili usporedni iznosi od Đakova, 
Vukovara, Kutine, Nove Gradiške trebalo biti iskazano i u kunama i u eurima, a ovdje vidimo 
da je iskazano samo u eurima. 

Nadalje, u članku 5. Odluke stoji taksativno nabrojano koji su kriteriji za to da bi neka 
ulica ili neko područje grada bilo u I., II. ili III. zoni, međutim ti kriteriji po nama nisu 
dovoljno razrađeni, da ne kažem transparentni pa možda dovodi malo u nedoumicu nas koji 
smo probali analizirati zašto je neka ulica u nekoj zoni, odnosno zašto nije u nekoj zoni pa 
ćemo evo to probati razriješiti danas. Međutim, ono što pod točkom 3., a to je vezano uz 
izračune odnosno stanje cijene odnosno visine, jedinične vrijednosti komunalnog doprinosa. 
Recimo, Đakovo II. zona 3,98, Grad Nova Gradiška 8,00, dakle to je neka razlika 4,02 eura 
što nije malo. Isto tako imamo u III. zoni opet Đakovo koje mislim da ima više stanovnika od 
Nove Gradiške, III. zona 2,65, Nova Gradiška 6,00 eura. To nisu male razlike, to su onako 
poprilične razlike. 

Što se tiče ovoga zoniranja kako se kaže ili postavljanje određenih ulica ili dijelova u 
zone, što je s ulicama Ivana Domca, Bedem i baruna Trenka, mislim da tu po nekim 
kriterijima infrastrukture i ostaloga koji su nabrojani u članku 5. ili je to zamijenjeno greškom 
ili slučajno ili namjerno nismo mogli vidjeti. Je li baruna Trenka sada u kojoj, III. zoni, a 
Ivana Domca u II. ili obrtnuto ili tako nekako. Međutim, po infrastrukturi, kojim 
informacijama mi raspolažemo, mislim da bi tu u tom dijelu trebalo to malo ispraviti ili 
popraviti, ali ovi iznosi koje sam ja spomenuo u ovoj usporednoj tablici, mislim da su razlike 
prevelike i da bi u tom pravcu se moglo djelovati na smanjenje tih razlika. Iz tog razloga Klub 
vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će biti suzdržan jer kažem te razlike su očigledne, 
da ne kažem drastične. Dakle, to nije ni pola nekog, tih 50 posto nego više od toga su uvećane 
u odnosu na recimo Đakovo, a u ovim drugim gradovima vidim, recimo, zašto nije uzeta 
Novska, Požega ili tako možda okolni gradovi nego baš se išlo na ove gradove koje su stavili, 
a vjerojatno bi na kraju ta analiza bila slična ili identična ovoj, a i na kraju kako ću samo 
ponoviti, znači nećemo podržati Prijedlog ove odluke.“  

 
MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača 

nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića proučio je i razmotrio 
je Odluku o komunalnom doprinosu kojom se određuju zone u gradu Nova Gradiška za 
plaćanje komunalnog doprinosa od I. do IV., jediničnu vrijednost komunalnog doprinosa po 
metru kubnom građevine za pojedine zone. Ono što je pohvalno to je da se oslobađaju od 
plaćanja komunalnog doprinosa investicije koje potiču zapošljavanje, mlade obitelji koje 
grade prvu građevinu kao i socijalno osjetljive skupine, tako da Klub vijećnika Nezavisne 
liste Vinka Grgića će podržati.“ 

 
TOMISLAV SIGURNJAK: „U vezi ove komparacije cijena, znači dosta gradova i 

općina je imalo odluku napravljeno na način kako je naša napravljena prije sa pogrešno 
iskazanim kategorizacijom po zonama s obzira na namjenu. Mi smo uzeli gradove koji su 
uskladili odluku s novom, sada u ovim komparacijama cijene ovo su cijene bez umanjenja, mi 
sada ustvari bi trebali napraviti veliku računicu koliko je kod njih recimo cijena za stambenu, 
kod nas je 50 posto, znači ovo nisu fiksne cijene, oni isto imaju nekakva umanjenja. Kod nas 
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je 50 za stambeno, 50 posto još ekstra za mlade obitelji, kod njih možda ta umanjenja su 
manja, mislim sada, to bi bila jedna preopsežna analiza da bi to napravili. Što se tiče ovih 
zona, Ivana Domca i baruna Trenka su u III. zoni po ovome, po ovoj Odluci. U popisu ulica, 
znači na strani 11. piše III. zona Ulica baruna Trenka, Ulica Ivana Domca. Ulica Ivana Domca 
je za razliku od nekih ranijih zona kada je  bila u IV. zoni ušla u III. zonu zato što smo je 
komunalno opremili u većem dijelu jer je prije dvije godine bio veliki dio ulice je uređen, a 
baruna Trenka je u III. zoni zbog što je pozicijski bliže centru u odnosu na Ivana Domca koja 
je iako još nije uređena u cijelosti nego samo imamo započeto. 

Ulica Bedem je u I. zoni zbog toga što je nama granica zone definirana željezničkom 
prugom. Znači I. zona je sve iznad željezničke pruge prema sjeveru do granice nestabilnog 
terena. Znači to je sve I. zona, osim naselje Prvča koje je iznad pruge, tako je bilo predviđeno 
Odlukom.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Na temelju čega se donosi Odluka o rasporedu zona? Je li to 

donosimo mi kao jedinica lokalne samouprave ili je propisano nekim aktom, uredbom, 
zakonom?“ 

 
TOMISLAV SIGURNJAK: „Definirano je Zakonom, ali to su ove stavke koje smo 

mi stavili u članak 5., tako je Zakon i opisao, znači određuje se obzirom na udaljenost od 
središta naselja, dostupnost građevine javne i društvene namjene, dostupnost građevine na 
opskrbi usluga i prostorno prirodne uvjete. Znači, mi smo to kao Služba napravili analizu s 
obzirom na izgrađenu infrastrukturu, dostupnu infrastrukturu, blizinu centra, blizinu 
određenih ustanova koje su blizu određenim ulicama. Mislim, to je sada jedna analiza koja je 
napravljena kod nas u Odjelu na temelju ovih kriterija koje su tu definirani osim u zoni I. što 
smo dodali i u materijalima piše da je obavljena i javna rasprava. Tu je bio i jedan prijedlog 
koji od strane predlagača nije prihvaćen i još da dodam jedan detalj oko van građevinske 
zone. 

U I. zonu je stavljena gradnja i van građevinske zone zato što je prostorni i prirodni 
uvjeti, znači cilj je izrađivača i plana i Grada, znači da bude što manje izgradnje van 
građevinske zone i znači gdje je zakonom propisano da je moguće graditi van građevinske 
zone, znači neke farme, neke kuće za odmor, to je ili luksuz ili neka druga potreba i tu nema 
potreba da bude u nižoj zoni.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Evo, ja ću pitati na tragu onoga što je  pitala Predsjednica 

Vijeća. Dakle, u članku 5. su kriteriji od 1. do 5. taksativno navedeni. Da li kriteriji pod 
brojem 1. je važniji od kriterija pod brojem 4. ili je kriteriji pod brojem 2. važniji kod 
zoniranja od kriterija pod brojem 5.? I ako je zašto je  ili ako su jednako vrijedni onda je to 
neka sasvim druga priča. Tko donosi najbolju odluku?“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ: „Samo molim pojašnjenje jer znam da je Prostornim 

planom određena i zona nestabilnog terena. Riječ je s određenom klasifikacijom o klizištima i 
oni bi trebali biti u II. zoni, a kakve su onda obveze Grada prema sanaciji terena, postoji 
Zakon o prostornom uređenju, to jest obzirom da je komunalni doprinos izvor istog prihoda i 
za te aktivnosti, trebali za to područje uvesti pod znakom navoda „skuplju“ naknadu jer su 
složenosti uvjeta takvi. 

Znači, koje su obveze i što Grad može učiniti s obzirom na zonu u kojoj se nalazi?“ 
 
TOMISLAV SIGURNJAK: „Prostornim planom je definirano kakva je gradnja na 

tim klizištima odnosno tim terenima, a ako je sukladno Prostornom planu i Zakona o gradnji i 
svim propisanim propisima koje se tiče graditeljstva, objekt izgrađen on dobiva uporabnu 
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dozvolu i zato neke štete na tom objektu ne snosi Grad nego snosi onaj tko je tu dozvolu 
građevinsku, uporabnu izdao, znači to je vjerojatno trošak Županije, Države dok Grad je što 
se tiče sanacije nekih klizišta sto posto obvezan za sanirati klizišta koja se odnose na javno 
prometnim površinama, ali onda recimo i kod izgradnje takvih objekata, znači cesta, 
vodovoda i kanalizacija na takvim područjima se opet vodi briga da one projektantski budu 
napravite sukladno propisima koje definiraju gradnju u takvim zonama.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Vrlo ozbiljno razmišljanje i prijedlog kolegice Marije, umjesto da 

dignemo cijene tamo jer sjećate se prije u zadnjih dvadesetak godina u tim zonama 
jednostavno nije bila dopuštena gradnja i to je tako. U kojoj je to fazi preskočeno pa se GUP 
proširio malo tamo pa otišao, kome je htio pogodovati i tako dalje, napravljeno je kako je 
napravljeno i sada imamo gore Vinogradsku. Znači, imamo taj problem koji je medijski 
popraćen na nacionalnoj razini, imamo te stvari koje su takve i gotovo i zaista treba 
razmišljati u tom smjeru, hoćete graditi tamo, mislim, naravno gradnja na takvom, pripremna 
dokumentacija ili stvari koje su daleko opsežnije, morate napraviti geomehaničko istraživanje, 
morate napraviti štošta toga da to bude kako-tako, ali imate i na kraju-krajeva i lošu struku 
koja će potpisati nešto što možda nije, dakle mislite da neće odgovarati, a odgovarati će 
jednog dana, eto vidite u Turskoj što se događa, hvataju građevinare po aerodromima i hapse 
na kraju krajeva zbog svega. Tako, da, ok, ovo je takva situacija kakva je, mi smo je gledali, 
kopirali iz drugih, ali možda je pametno da se to da se razmišlja o tome, a opet ne znam ni 
sam. 

Ono što moramo reći jednu lošu stvar, a to je za sve vas koji mislite graditi vikendice, 
one će biti puno skuplje. Doduše, te vikendice su male i kada se rade vikendice, znači i 
govorimo izvan građevinskog područja vi morate imati veliku kvadraturu, mislim da je 5.000 
kvadrata ili čak 10.000 kvadrata takvu parcelu da bi mogli napraviti malu vikendicu ili klijet 
kako se već govori, s obzirom da to nije tako velike površine onda puta 10,00 eura će biti pa 
će biti nešto više.  

S treće strane htio bih reći, referirati se konačno da podvučemo tu liniju između 
komunalnog doprinosa toga koji je uistinu bio vrlo prihvatljiv svima, pogotovo mladim 
obiteljima jer za 1,00 kunu kubnog prostora vi ste dobili komunalni doprinos u razini od 
600,00 kuna, 800,00 kuna do 900,00 kuna jer to je prosječna zgrada s potkrovljem otprilike 
tolike veličine 600, 700 kubika. Naime, ne mogu se oteti dojmu, a da ne kažem što je tome 
prethodilo, na kraju krajeva i žao mi je što je došlo do toga bez obzira što su neki građani jako 
dobro prošli i neka su prošli, ok, ali moram se osvrnuti na 2013. godinu na populizam jedne 
političke orijentacije, organizacije koja je na izbore izašla s parolom „ukinuti ćemo 
legalizaciju“, staviti ćemo legalizaciju na 1,00 kunu. Ljudi su nasjeli i donesena je odluka 
gospodina Mikšića koji je to pričao o tome, cijelo vrijeme pričao i naravno kako je bio 
hajdemo reći politički partner ili koalicijski partner s gospodinom Bigovićem, ovaj je to 
prihvatio jer je uvjet bilo mjesto predsjednika Gradskog vijeća i partnerstvo u toj koaliciji. 
Međutim, ako znate, legalizacija se sastoji od tri prihoda, vi koji ste radili znate, jedan plaćate 
komunalni doprinos plaćate Gradu, komunalni doprinos ili vodni doprinos plaćate Hrvatskim 
vodama i treće ono što zadnje plaćate to je naknada Državi koji opet Državi plaćate, a u tom 
trenutku, Vijeće je izglasalo da se samo skida ovo prema Gradu, Država se nije odrekla svoga 
potraživanja, Hrvatske vode se nisu odrekle i svi su zaradili osim nas. Po našim proračunima 
blizu 10.000.000,00 kuna smo izgubili na tome, 10.000.000,00 kuna  i onda mojom 
inicijativom koja nije u tom duhu, nisam htio da bude populistička niti je bila jer htio sam 
samo da bude pravična u tom trenutku jer ako ste oslobodili sve ljude komunalnog doprinosa 
za legalizaciju, poštujte, dajte u tom periodu, u ograničenom periodu dok traje legalizacija za 
sve mlade ljude, obitelji da komunalni doprinos bude isto tako 1,00 kunu po kubiku i to je 
usvojeno i tu smo do dana današnjega, evo. Međutim, što se događa, jučer su mi bila 
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delegacija jedne ulice koja kaže hoće vodu, ovi hoće ne znam ni ja što, cestu, ovi hoće, a mi? 
Od čega, nemamo to plaćati naravno i sada uzmite da imamo u ovom trenutku zaista jedan 
nekretinski bum u Novoj Gradiški, to vidimo u povećanju prihoda od poreza na nekretnine, ali 
isto tako vidimo, čujemo tko što kupi i tako dalje, da doslovno slobodne parcele nema. Znači, 
jedan naš bivši kolega je uspio svoju nekretninu koju prodaje desetke godina prodati za vrlo 
ozbiljne novce i što mi je drago na kraju krajeva. Sada, ako mi ostavimo na toj simboličnoj 
1,00 kuni ili koliko 20, 30 centa, onda ne možemo ništa graditi, a svi ti koji će graditi nešto 
napraviti će, tražiti će infrastrukturu. Konkretno, za nekoliko više stambenih zgrada je 
dobivena građevinska dozvola i uskoro kreće gradnja, znači, znam otprilike za jednu da je 
otprilike 10.000 kubika i platila je Gradu 10.000,00 kuna. Da smo imali ovu odluku prije 
platila bi 100.000,00 eura, onda bi mi mogli s tih 100.000,00 eura puno toga napraviti, puta 
druge zgrade, puta treće zgrade, puta ovoga, puta onoga. Nisu uskraćeni mali ljudi ili obitelji, 
gospodine Slišuriću ovo što ste rekli, što je pokušao Tomislav objasniti, mi smo stavili 8,00 
eura za II. zonu ako ćemo o tome, Đakovo je 3,98 eura, neka je i 4,00 eura, međutim ukoliko 
je to mladi par, to je već 50 posto, tu smo već na 4,00 eura, ukoliko su i obiteljske kuće do 
200 kvadrata što je korektno, još 50 posto, znači došli smo do 2,00 eura, došli smo do neke 
normalne cifre da će nešto malo više platiti. Međutim ukoliko netko želi raditi ozbiljno više 
stambenu zgradu, s ozbiljnim brojem stanova gdje će biti ozbiljne zarade, brate plati.  

Morati ćemo to malo postrojiti i ovim Prijedlogom, naravno imate pravo da u 
sljedećem periodu bilo kada ako mislite da nešto nije dobro, predložite, mi ćemo to usvojiti 
jer moramo i tu štimati kao i komunalnu naknadu u koju smo uveli reda pa lijevo, desno pa 
sada nakon četiri godine sada znamo sve. Otiđite kod Danijele tu na drugi kat, imate veliku 
kartu Nove Gradiške za svaku kućicu koju su prošli, koja je, pratimo sve, snimamo sve tako 
da mislim da je ovo ok, jedan dobar početak, riješili smo taj problem neizgrađenog 
građevinskog zemljišta, odnosno izvan građevinske zone, da tu se zaštitimo na neki način 
budućim potencijalnim opasnostima, a ovo ostalo ćemo svesti da ipak Grad će imati određene 
prihode jer sjećate se prošle godine smo mali prihod 500.000,00 kuna i to zahvaljujući onoj 
zgradi pokraj Plodina jer to je poslovna, oni nisu oslobođeni, a prije toga 12.000,00 kuna, 
15.000,00 kuna, ništa, gotovo ništa. Evo, idemo malo vidjeti s time, a onda se tim sredstvima 
naravno moramo vratiti u infrastrukturu pa ćemo ovima na brdu riješiti vodu, krenuti s 
projektiranjem, dozvola riješiti, neke druge stvari, ceste i ostalo i to nam je sada dodatni izvor 
da bi mogli financirati, a opet to je daleko manje od realnih cijena koje vladaju po velikim 
centrima koje su takve kakve jesu. Tako da, mislim da je ovo dobro, da ovo je prvi korak pa 
vidjeti ćemo za dalje.“ 

 
TOMISLAV SIGURNJAK: „Na strani 7. u točki 4. oslobađanja, znači oni još 

zaostaci od legalizacije što su, znači većina ljudi je legaliziralo po onim cijenama od 1,00 
kunu, ono što je malo još ostalo mi smo ovom Odlukom predvidjeli da će biti to umanjenja 
takva da cijena njima ostaje ista i to će se odnositi na one koji su do onog zadnjeg vala 
legalizacije 30. lipnja podnijeli zahtjeve. Znači, ako danas-sutra bude neki novi val 
legalizacije na to se neće odnositi, znači da ti ljudi ne brinu koji su u postupku podnijeli 
zahtjev, oni će biti po istom modelu obračuna.“                      

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog odluke na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 5 „protiv“, bez 

„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 78. Zakona o komunalnom gospodarstvu 
(„Narodne novine“ broj 68/18., 110/18. i 32/20.) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada 
Nove Gradiške – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je 



31 
 

O D L U K U  
 o komunalnom doprinosu 

 
KLASA: 363-01/22-01/02 
URBROJ: 2178-15-01-23-04 
 
(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio).   
 
 

Točka 4. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 
KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆA SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnio je Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. 
pročelnika Stručnih službi Grada. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 

 
MATEJ ZBORIL, u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 

Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika, 
izvjestitelj nam je pojasnio, znači radi se o tri radna mjesta gdje se uvećava koeficijent za pet 
posto dosadašnjeg koeficijenta, te će Klub vijećnika Prijedlog kao takav i prihvatiti.“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je Odluku o izmjenama i 
dopunama Odluke o koeficijentima na obračun plaća i službenika i namještenika za radna 
mjesta III. kategorije i za radna mjesta IV. kategorije i s obzirom da su uvećanja  pet posto i s 
obzirom na ovo objašnjenje, mi ćemo se očitovati nakon pojašnjenja da li su i druge gradske 
ustanove koji imaju isto takve djelatnike, spremačice, trenutačno znam da naša spremačica 
najniži koeficijent ima i najmanju plaću i da li su i ti djelatnici s tim mjestima uključeni u ovo, 
a navesti ću i da naša spremačica ne radi samo opseg svojih poslova, svaka ustanova ne može 
zadovoljiti standarde, ona tijekom svake godine, kolegice su mi ovdje i svjedok su, da iz 
odjela evo kolegice Sare gdje ima puno tekstilne i odjel gdje nemamo, osim etnološkog 
odjela, gdje je građa iz 19., 20., stoljeća različitim metodama po napucima iz Etnografskog 
muzeja i Povijesnog muzeja u Zagrebu, koordiniram dijelom pa znam, pređe nepunih 2500 
predmeta uz svoje mjesto spremačice, pa evo samo kada čujemo objašnjenje, mi ćemo se 
nakon toga očitovati.“ 

 
ZLATKO ZEBIĆ: „Radi se o stvarima koje se ne mogu povezivati. Ovdje se radi 

zapravo samo o Gradskoj upravi. Svaka ustanova ima svoje akte, ima svoje pravilnike i ima 
svoju samostalnost da to učini isto ukoliko financijski udovoljava uvjetima. Ovo se odnosi 
samo na Gradsku upravu.“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ: „Ja razumijem, ali mi smo svi potpisnici kolektivnih 

ugovora i ako se tako, jako je lijepo da se o tome razmišlja i da se poveća plaća ovoj vrsti 
djelatnika. Smatram da nije uopće lijepo da se djelatnicima u našim drugim ustanovama, a 
riječ je svega o nekoliko, dva, tri djelatnika, to je Učilište zajedno s Knjižnicom i Muzej, 
mislim da ovo nije lijepa slika, a potpisnici smo Kolektivnog ugovora i mislim da treba o 
tome zapravo razmisliti.“ 
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ZLATKO ZEBIĆ: „Ja ću Vam odgovoriti, nismo svi potpisnici Kolektivnog ugovora, 
a sam potpis ili član Kolektivnog ugovora nema utjecaja na ovu Odluku i ne treba te dvije 
stvari povezivati. Znači da Odluka Vijeća danas koja će biti donesena onemogućava to pravo i 
ravnateljima ustanova da pokrenu postupak.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Dakle, da pojasnimo, inicijativa za podizanje koeficijenata 

dolazi od pročelnika i nadležnih osoba za zaposlenike u Gradskoj upravi. Prijedlog je išao 
Gradonačelniku, Gradonačelnik predložio Gradskom vijeću. Ravnatelji ustanova svojim 
pravilnicima, sistematizacijom radnih mjesta i koeficijentima mogu predložiti povećanje, 
dakle sredstava ako vi smatrate da treba nekome podići plaću i onda se to rješava na drugi 
način. 

Pa tu su dakle ravnatelji koji trebaju voditi brigu o svojim zaposlenicima, ako smatraju 
da su u nečemu zakinuti onda trebaju te probleme rješavati.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Gospođo Marija, zašto ste Vi zapeli, nemojte se ljutiti što ću biti 

sada otvoren, za čistačice kada mi gotovo na svakoj sjednici Gradskog vijeća unutar Grada 
donosimo određene odluke za Grad Novu Gradišku, odnosno za djelatnike Grada s 
promjenama određenih koeficijenata Ja to ne mogu sam potpisati bez Vas, a Vi znate kao 
ravnateljica da Vi možete neke stvari napraviti. Znači, niste se žalili kada smo povećavali ili 
korigirali koeficijente za informatičara koji radi 24 sata, koji će otići sada, odnosno bio sinoć 
pripremao sjednicu i morali smo mu povećati neki koeficijent jer je čovjek na raspolaganju 24 
sata. Niste se bunili jer ne znam ni ja, prihvatili ste to kao takvo, imate i Vi i neke druge 
ustanove imaju slične, međutim sada smo došli do čistačica, naravno i njima i to najnižem 
dijelu ćemo povećati na način, a naravno Vi raspravite imate ravnatelja, predložite, sugerirajte 
ravnatelju, uzmite u Proračun i donesite nam na potpis i nije problem, samo što mi, ovakve 
odluke ja ne mogu napisati, potpisati već moram Vama dati na uvid. Da, pa to je dobro, ako 
smo mi pa tako će te i Vi na kraju krajeva. Mislim, uvijek se onda pozivate i na Sindikat, 
imamo stalne odnose s Vrtićem na primjer, oni nisu u našem Sindikatu a traže uvjete koje mi 
donesemo vama koji ste u našem Sindikatu, a kada oni dobiju od Sindikata više onda mi ne 
znamo. 

Mislim, sve je to ok na kraju krajeva i dobra tema za razgovor za dalje.“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Tako je, u svakom slučaju treba voditi brigu i pokrenuti 

inicijative.“ 
 
Budući se za raspravu više nije nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog odluke na glasovanje. 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, nitko „protiv“, 4 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 10. Zakona o plaćama u lokalnoj i područnoj 
(regionalnoj) samoupravi („Narodne novine“ broj  28/10. i 10/23.) i članka 34. stavak 1, 
podstavak 2. Statuta Grada Nove Gradiške – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 
7/22.) donijelo je 

 
O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za obračun  
plaća službenika i namještenika  

 
KLASA:  120-02/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-03 
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(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio).   
 

Točka 5. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU VRŠITELJLICE DUŽNOSTI 

GRADSKE KNJIŽNICE NOVA GRADIŠKA 

U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. pročelnika 

Stručnih službi Grada. 

VLATKO GREINER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 
Vinka Grgića: „Evo detaljno je objasnio Pročelnik o čemu se radi, stoga naš Klub će prihvatiti 
ovaj Prijedlog.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je Prijedlog rješenja o  
imenovanju vršiteljice dužnosti Gradske knjižnice Nova Gradiška. 

Samo podsjećanja radi, dakle na 11. sjednici Gradskog vijeća koja je bila 22. 9. 2022. 
imenovana je v.d. ravnateljica protivno, tada smo mi u Hrvatskoj demokratskoj stranci rekli, 
protivno Zakona o ustanovama, protivno Zakonu o knjižničarstvu jer nije bio objavljen 
Natječaj, a procedura je ako Natječaj bude objavljen, a ne javi se niti jedan kandidat ili se jave 
kandidati koji ne ispunjavaju uvjete, odnosno nitko ne bude po Natječaju izabran, tada se 
imenuje vršitelj dužnosti. 

S obzirom da je to bio 9. mjesec, to znači da bi negdje do 9. mjeseca ove godine bio 
mandat v.d. koji može trajati do godinu dana, a kako je već tada, ja mislim mjesec ili dva 
premašeno da je gospođa bila v.d., a zapravo joj je to isteklo, onda je to otprilike taj rok. 

Dakle, vraćamo se na onu našu priču da nije bilo u skladu sa Zakonom. Vi ste sada 
svojim djelovanjem pokazali da zaista nije to bilo u skladu sa Zakonom. Ovo je sada, ova 
procedura u skladu sa Zakonom, a tada je Gradonačelnik rekao konkretno meni da on vjeruje 
svojoj Pravnoj službi, da ona radi u skladu sa Zakonom, pozitivnim zakonskim propisima, po 
zakonskim aktima i tako dalje i tako dalje i u ime Kluba vijećnika Nezavisnih je rečeno da je 
to u skladu sa Zakonom i da je ta procedura sukladna sa Zakonom i donijeli ste naravno 
većinom glasova, snagom argumenta broja ruku Odluku kakvu ste donijeli. 

Ovo je neka satisfakcija nama koji smo tada rekli da je ta Odluka nezakonita što ste vi 
sada svojom radnjom na određeni način i potvrdili i drago nam je da postupate u skladu sa 
Zakonom i mi ćemo uvijek ukazivati da se treba raditi sukladno zakonskim propisima ne 
samo u ovom slučaju nego i u drugim slučajevima gdje god budemo smatrali da je nešto 
suspektno i da nije u skladu sa Zakonom. 

S obzirom da ste proceduru proveli korektno pa čak kolega Zlatko sada spominje i 
ponovljeni Natječaj o kojem sam ja pričao na istoj toj sjednici, Klub vijećnika Hrvatske 
demokratske zajednice će po ovoj točki biti suzdržan, neće biti protiv. Dakle biti ćemo 
suzdržani iz razloga što smatramo da na području grada Nova Gradiška postoji osoba ili osobe 
koje ispunjavaju uvjete Natječaja, a koje se iz određenih razloga, privatnih, osobnih ili nekih 
drugih na Natječaj nisu javile pa vi imenujete opet istu osobu koja ne ispunjava uvjete 
Natječaja čekajući, kupujući vrijeme da ta osoba jednoga dana stekne uvjete po sistematizaciji 
i uvjete po Natječaju i da bude bez ovog prefiksa v.d.. 

Dakle, mi smo, da skratim, vrlo zadovoljni s ovakvim razvojem stvari i biti ćemo 
suzdržani.“ 

 
ZLATKO ZEBIĆ: „S dobrim dijelom iznesenog se slažem, a ova zadnja stvar koja je 

iznesena, mislim da nije bila ni u redu ni korektna. Nitko nikome nije branio da se javi na 
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Natječaj. Ta osoba, odnosno te osobe u Gradiški, koje ispunjavaju uvjete, meni bi bilo drago 
da su se javile pa bi nas onda ako hoćemo, doveli u nezgodnu situaciju, ako čuvamo mjesto za 
nekoga. Zašto Natječaj je raspisan onda? Iz istih razloga koje imamo i sada, zato što se je 
pretpostavljalo i znalo da zapravo i razgovaralo s ljudima da u Gradiški nemate toga kadra i 
da nemate, da se neće javiti osoba koja ispunjava uvjete, a imate trošak objave oglasa od 
1.000,00 eura, e sada izaberite, da li ćemo potrošiti 1.000,00 eura pa imenovati osobom v.d.-
om ili ćemo potrošiti 1.000,00 eura pa imenovati …, zavisi od računice, a kažem ponovno, 
žao mi je što se ta osoba, odnosno te osobe nisu javile na natječaj pa da nam zakompliciraju 
postupak.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Poštovani kolega, korektna primjena Zakona nema cijene.“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Natječaj je bio javno objavljen koliko ja znam i u Zavodu za 

zapošljavanje…“ 
 
ZLATKO ZEBIĆ: „I u Narodnim novinama, poštovana je procedura.“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Opet ponukan izlaganjem pa ću i ja nešto reći. Smeta me ovo, 

gospodine Slišuriću da ubacujete neku političku ili neku drugu komponentu pa eto neki imaju 
stručnu spremu ali se boje javiti ovdje. Iz osobnih razloga? Kako? Premijer Plenković je bio 
tu, 100 metara dalje i razgovarali smo prije nekoliko godina i onda sam mu rekao da, kada me 
pitao za Grad, za sve, kako je to sve skupa uspješno, tko mi vodi Grad, rekoh imam četiri 
direktora dva imaju iskaznicu HDZ-a, jedan je član HSP-a, a onaj četvrti govori da je ljevičar 
ali nije ni u jednoj stranci. To je bilo prije tri godine. Čovjek mi pružio ruku i stvarno se 
nasmijao. Mi smo stvarno Uprava koja nikada nije gledala kroz nekakvo povećalo tko je 
kakve političke obojanosti, razmišljanja i svih ostalih stvari koje je. Evo i gospođa Marija je 
bila jedno vrijeme ravnateljica i mi smo očekivali da će biti dalje jer smo jako bili zadovoljni 
s njenim poslom, nije se prijavila, kandidirala ali to vjerujem da su njeni osobni razlozi, da 
nema veze sa mnom ili s nekakvim drugim stvarima. 

Zanima me, zašto se to tako gleda, tko se to ne smije javiti na Natječaj za radno mjesto 
koje je na takvoj razini, koje će upravljati jer zaista su svi dobrodošli. Mi gledamo struku i 
gledamo kvalitetu ljudi, naravno i nekakav prijedlog je, zamolba ljudi koji ste tu, maknite 
politiku, maknite se sada od toga, maknite, u poslu nema politike, nema, oko toga radite ono 
za što ste plaćeni i za što ste dobro plaćeni na kraju krajeva. To je naš stav i to će tako biti i to  
je definitivno.  

A sada evo, baš imamo svježu situaciju u okruženju, u neposrednoj blizini Vas, a 
možda ste čak i involvirani na određene načine, ne znam, jer ste pravnik u Bolnici. Što se tiče 
ovoga Doma zdravlja, da li imate kakvih odnosa, da ste član nekakvog odbora ili tamo ili Vas 
pitaju za savjet što bih ja na njihovom mjestu to radio uveliko.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ s vijećničkog mjesta odgovorio je negativno. 
 
VINKO GRGIĆ: „Evo, odjednom oni raspišu Natječaj za ravnatelja, jave se dvije 

osobe, jedna ne zadovoljava zbog kiksa nekakvog, a druga osoba zadovoljava, druga 
zadovoljava, nema neke članske iskaznice jer nema nekakve, Vi, ne Vi, oni storniraju 
Natječaj. To bi se dogodilo da gospođa Marija se javlja na Natječaj jedina, zadovoljava 
uvjete, kažem nećemo sada, hajdemo mi stornirati Natječaj. To se nikada nije dogodilo, a sada 
Vi to govorite da netko ne bi se htio javiti kod mene, dajte mi, neka dođu, pa mi molimo već 
godinama, pa mi nemamo ravnatelja u Knjižnici, svi su v.d.-i. Ne znam, mislim ovo će ući u 
Zapisnik i nije mi drago, netko će jednoga dana čitati i kaže o tome, eto vidite, ovi se nisu 
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javili na Natječaj zato što se ne znam niti ja koga boje. Meni je bitan rad, drugo, kako, tko s 
kime, kako, kada, u slobodno vrijeme, prije posla, to me ne zanima, hoću rezultat, hoću samo 
rezultat, tako da manimo se toga, a bio bih presretan da danas imenujemo ravnatelja ili 
ravnateljicu, ne v.d. već ravnatelja, samo s ovime imamo probleme, vjerujte mi i kod sebe u 
kući da ne kažem i šire. Dajte mi stručnu osobu neka se javi, neka povede, neka vodi to i 
gotova priča.“ 

 
Budući se za raspravu više nije nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog rješenja na glasovanje.                   
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, 5 

„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 43. stavak 2. Zakona o ustanovama („Narodne 
novine“, broj 76/93., 29/97., 47/99., 35/08., 127/19. i 151/22.) i članka 34. stavak 1. 
podstavak 2. Statuta Grada Nove Gradiške – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 
7/22.) donijelo je 

 
R J E Š E NJ E 

o imenovanju vršiteljice dužnosti ravnateljice Gradske knjižnice Nova Gradiška  
 
KLASA: 611-04/23-01-01 
URBROJ: 2178-15-01-23-03 
 
(Rješenje je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 
Točka 6. PRIJEDLOG PLANA MREŽE DJEČJIH VRTIĆA NA PODRUČJU GRADA 
NOVE GRADIŠKE 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnijela je Vera Trobić, ravnateljica Dječjeg 
vrtića Nova Gradiška. 

 
SARA ŠEFER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste grupe birača Vinka Grgića razmotrio je Prijedlog 
plana mreže Dječjih vrtića na području grada Nove Gradiške i evo nakon ovoga što je 
izvjestiteljica rekla, mislim i prije toga nego što je rekla, mi ćemo podržati ovaj Prijedlog tako 
da mi se veselimo novom Vrtiću i nadamo se da će uskoro biti izgrađen.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba Hrvatske demokratske zajednice: „Ja bih 

izrazio žalost što taj Vrtić nije gotov jer uskoro sam u velikom problemu jer nema mjesta. To 
mi je najveći problem ove godine izgleda. Ja bih platio duplo, šalim se. Dobro, nismo mi 
ovdje kao ni vi ovdje radi sebe, ovdje smo radi naših ljudi, borimo se za njih. 

Mi smo isto proučili i podržati ćemo ovo osnivanje Mreže vrtića.“   
 

Budući se za raspravu više nije nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog plana na glasovanje. 

 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 

„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 14. Zakona o predškolskom odgoju i 
obrazovanju („Narodne novine“, broj 10/97., 107/07., 94/13., 98/19. i 57/22.) i članka 34. 
stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nove Gradiške – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ 
broj 7/22.) donijelo je 
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P L A N 
mreže dječjih vrtića na području grada Nova Gradiška   

 
 

KLASA: 601-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-05 
 
(Plan je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
 

   Predsjednica Gradskog vijeća zaključila je rad 14. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Nove Gradiške u 14,15 sati. 

 
 
VODITELJ ZAPISNIKA              PREDSJEDNICA  
             GRADSKOG VIJEĆA 
Nela Bednarik        Dinka Matijević 
 
 
 
KLASA: 029-02/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-02 


